
 

 

  

 

 

П Р О Т ОК О Л   №  127 

от   заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

проведено на 13 юни 2023 г. 

 

Днес, 13 юни 2023 г., от 13.20 ч. /вторник/, в зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ 33 се 

проведе заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което се излъчва и във Facebook 

страницата на СОС 

Заседанието беше открито в 13.00 часа и ръководено от г-н Стефан Марков - 

председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, добър ден! 

Откривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет, което е свикано съгласно 

Правилника.  

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по финанси 

и бюджет беше установено, че към началото на заседанието 6 общински съветници - участват в 

присъствено заседание, поради което на основание чл. 51, ал. 1 от Правилника за организацията 

и дейността на СОС, заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият списък е както следва: 

1. Стефан Марков – председател; 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател 

3. Зафир Зарков; 

4. Бойко Димитров; 

5. Пеню Пенев; 

6. Михаил Ставрев. 

При проверка на кворума се установи че отсъстват: Иван Таков – зам. Председател, Екатерина 

Йорданова, Радослав Абрашев, Христиан Петров, Борислав Иванов, Борис Милчев, Петко Димитров  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Имате ли бележки по дневния ред, Няма. 

Преминаваме към гласуване на дневния ред. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 6 

                                 За 6 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Дневният ред се приема единодушно.  

Преминаваме към разглеждане на точка 1 от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-2350/01.03.23 г., допълнен с доклад 

вх. № СОА23-ВК66-2350/1/29.03.23 г., допълнен с вх. № СОА23-ВК66-2350/2/18.05.23 г. относно 

приемане на План за действие на Столична община в изпълнение на Областната стратегия за 

приобщаване на българските граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо социално 

положение, живеещи в сходна на ромите ситуация  (2023-2024 г.), с вносител: Йорданка Фандъкова 

– кмет на СО. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, вх. № СОА23-ВК66-2350/01.03.23 г., допълнен с 

доклад вх. № СОА23-ВК66-2350/1/29.03.23 г., допълнен с вх. № СОА23-ВК66-2350/2/18.05.23 г. 

относно приемане на План за действие на Столична община в изпълнение на Областната стратегия 

за приобщаване на българските граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо социално 

положение, живеещи в сходна на ромите ситуация  (2023-2024 г.) 

Заповядайте, накратко да докладвате точката. 

МИНКА ЙОВЧЕВА: директор на дирекция „ Социални услуги за деца и 

възрастни“, уважаеми господин председател, уважаеми общински съветници, на Вашето внимание 

предлагаме План за действие на Столична община в изпълнение на Областната стратегия за 

приобщаване на български граждани от ромски произход, който план е разработен и в изпълнение, 

както и стратегията на Националната стратегия на Република България за равенство, приобщаване и 

участие на ромите. Този план се разработи с участието на всички институции и организации, както и 

неправителствения сектор и със съдействието и на районните администрации. 

Планът включва две годишен период за реализиране на основни цели, подцели и 

приоритети за подобряване качеството на живот и приобщаване на хората от ромски произход и други 

етнически групи към социалния живот на страната. Планът се състои от няколко направления. 

Първото направление е въведение, след това имаме анализ на ситуацията, механизъм за управление, 

механизъм за мониторинг и оценка, както и таблица с Плана за действие.  

В Плана за действие са включени 18 района на територията на Столична община, като в 

шест от районите не се забелязва концентрация на ромско население, поради което не се включиха в 

разработването на Плана за действие, но това не означава, че няма да бъдат включени при 

реализиране на отделните цели и подцели. 

Разглеждат се и се набелязват приоритети от социално-икономическа и демографска 

гледна точка. В анализа на ситуацията на Столична община ние сме разгледали концентрацията, както 

и статически данни за концентрация на хора от различен етнос и най-вече ромски или хора в уязвимо 

социално положение в отделните райони на столицата. 

Ако имате въпроси съм на разположение. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, заповядайте за въпроси. 

Господин Пенев. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Това е един много болен въпрос за София с 

ромите, първо искам да попитам дали това число 17 378, което е записано е реално, според мен ромите 

са много повече в София? 

Второ, видях коментара на Живко Палачаров, който смята, че числата са неверни и 

формално се говори в целия доклад за дейности, които трябва да се предприемат.  

Подкрепям предложението за ДКЦ-та и болниците, както и за медиатори, това според 

мен е добро предложение, който е прочел докладът ще знае за какво става дума. 

И нека малко по-сериозно да се отнасяме в следващите години по този въпрос, защото 

наистина това число според мен е просто смешно за София, не може да има само 17 хиляди, вярно от 

2011 година, но както знаем тази общност е доста по-голяма.  

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, искате ли нещо да поясните? 

МИНКА ЙОВЧЕВА: Да, цифрите не са съвсем релевантни, но те са взети от 

статистическите данни, така че това са официални данни и ние сме напълно наясно, както и районните 

администрации, че цифрата, която показваме не е съвсем коректна, но искам нещо да отбележа, че 

при преброяването голяма част от населението не се идентифицира като ромска общност, така че и 

това е добре да се вземе предвид, но въпреки това ние работим на място, на терен с реалните дейности.  

Вторият въпрос за медиаторите. Да, това е една дълга практика, която имаме. Относно 

становището при общественото обсъждане ние също се запознахме с него и мислим, че разработената 
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Програма и плана ще се реализират в голяма част. Има и мониторинг, който ще се разработи и 

следващата година ще Ви бъде представен. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: За протокола отбелязвам, че и госпожа Екатерина 

Йорданова се включи в заседанието, както и г-н Иван Таков – зам. Председател. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение с вх. № СОА23-ВК66-

2350/2/18.05.23 г. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Бойко Димитров За 

7. Пеню Пенев За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 2 от дневния ред. 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-2134/24.02.23 г. относно промяна в 

Наредба за реда и условията за пътуване с обществения градски транспорт на територията на 

Столична община, с вносител: Симеон Ставрев – общински съветник. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно промяна в Наредба за реда и условията 

за пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична община. 

Тази точка беше включена миналият път, отложихме я, тъй като го нямаше господин 

Ставрев, който днес е тук. 

Искате ли да представите точката или по-скоро въпроси, ако има, тъй като е дискутирана 

подробно в Комисията по транспорт.  

Заповядайте за въпроси по точка втора?  

Господин Зарков, заповядайте. 

ЗАФИР ЗАРКОВ – общински съветник: Уважаеми колеги, всъщност проблематиката 

касае отново тарифната политика на Столична община, която работи в последните месеци. Това, 

което в Комисията по транспорт, тъй като там имахме широка дискусия по темата, там се разбрахме 

всъщност в шестмесечието, когато вече е представен експертния анализ и доклада на Консорциума 

относно работата на самата тарифна политика и на самата система, първо в Комитета за наблюдение, 

който беше създаден с решение на Общинския съвет да бъдат обсъдени всички предложения и едва 

тогава да се пристъпи евентуално към промени в Наредбата, такива каквито касае и предложението 

на колегата Ставрев и поради тази причина всъщност се въздържахме в Транспортна комисия по този 

доклад. 

Надявам се, че всъщност буквално в следващата седмица, две ще има съвсем експертна 

среща по темата и да се дискутират всички такива предложения, включително и предложението на 

господин Ставрев. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, ако няма други пояснения, въпроси и 

коментари, преминаваме към гласуване. 

Обръщам внимание, че Комисията по транспорт не подкрепя доклада. 

Преминаваме към гласуване. 



4 
 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“?   

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията не подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател 

Въздържал 

се 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател 

Въздържал 

се 

3. 
Зафир Зарков 

Въздържал 

се 

4. 
Екатерина Йорданова 

Въздържал 

се 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 2 

                                Против - 

                               Въздържали се 5 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Докладът не се приема. 

Преминаваме към точка 5 от дневния ред. 

По т. 5 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-5400/05.06.23 г. относно въвеждане 

на нова довеждаща до метрото автобусна линия № 167 с маршрут ж.к. „Студентски град“ – ж.к. 

„Малинова долина“ – кв. „Витоша“ – МС „Витоша, с вносители: Борис Бонев и Симеон Ставрев – 

общински съветници. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно въвеждане на нова довеждаща до 

метрото автобусна линия № 167 с маршрут ж.к. „Студентски град“ – ж.к. „Малинова долина“ – кв. 

„Витоша“ – МС „Витоша. 

Господин Бонев предупреди, че е възпрепятстван и се извинява, че не може да присъства 

на комисията, и каза да гласуваме докладите.   

Няма да има представяне.  

Имате ли въпроси колеги по точка 5? 

Господин Зарков, заповядайте. 

ЗАФИР ЗАРКОВ – общински съветник: Колеги, тъй като докладите, които са на 

колегите касаят тематика, която всъщност е засегната и в други, да не кажа почти идентични, именно 

за това по тази тема и в Комисията по транспорт по-скоро обединяваме усилията по предложенията 

направени в другите доклади разбира се, като оценяваме положително това, което предлагат и 

колегите, но смятаме, че това в бъдеще и евентуално след приемането на Общинския съвет в работата, 

ако се налагаше ще се правят корекции по тези доклади. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Господин Петко Димитров също присъства, отбелязвам 

за протокола. 

Преминаваме към гласуване на точка 5. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“?  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията не подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   
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1. Стефан Марков – председател 

Въздържал 

се 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател 

Въздържал 

се 

3. 
Зафир Зарков 

Въздържал 

се 

4. 
Екатерина Йорданова 

Въздържал 

се 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 4 

                                Против - 

                               Въздържали се 4 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Не се приема. 

Преминаваме към точка 6 от дневния ред. 

По т. 6 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-5401/05.06.23 г. относно въвеждане 

на нови довеждащи до метрото автобусни линии № 210 с маршрут ж.к. „Люлин 5“ – МС „Западен 

парк“ – МС „Сливница“ – ж.к. „Люлин 1“ и № 261 с маршрут „Кантона“ – в.з. „Горна баня“ – кв. 

„Горна баня“ – МС „Горна баня“ с вносители: Борис Бонев и Симеон Ставрев – общински съветници. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно въвеждане на нови довеждащи до 

метрото автобусни линии № 210 с маршрут ж.к. „Люлин 5“ – МС „Западен парк“ – МС „Сливница“ 

– ж.к. „Люлин 1“ и № 261 с маршрут „Кантона“ – в.з. „Горна баня“ – кв. „Горна баня“ – МС „Горна 

баня“. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“?  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията не подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател 

Въздържал 

се 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател 

Въздържал 

се 

3. 
Зафир Зарков 

Въздържал 

се 

4. 
Екатерина Йорданова 

Въздържал 

се 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 4 

                                Против - 



6 
 

                               Въздържали се 4 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

 

Не се приема. 

Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-4486/05.05.23 г. относно проект на 

Наредба за изменение и допълнение на наредба за организация на движението на територията на СО, 

с вносители: Борис Петров, Зафир Зарков, Лорита Радева, Симеон Колев, Карлос Контрера – 

общински съветници. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно проект на Наредба за изменение и 

допълнение на наредба за организация на движението на територията на СО. 

Има ли желание за представяне Вие сте го коментирали вероятно в другите комисии. 

Заповядайте. 

ЗАФИР ЗАРКОВ – общински съветник: Колеги, обръщам се към членовете на тази 

комисия, че всъщност това са точките, които бяха приети в Комисията по транспорт почти 

единодушно от представителите на останалите политически сили с оглед пускането на този така 

дълго очакван довеждащ транспорт в нашия град. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Благодаря. 

Прави ми впечатление, че в чл. 90, ал. 2 наказанието е предвидено от 1000 до 50 000 лева, 

това според мен като разлика е огромна. Това трябва да се прецизира и нарушение в съответната 

тежест разбира се трябва да има, но не може да има петдесет пъти разлика в наказателната стойност. 

Трябва да се помисли или да се вдигне минималната долна граница, или да се намали горната. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ:  Господин Зарков, ще отговорите ли. 

ЗАФИР ЗАРКОВ – общински съветник: Колега, да безспорно, с оглед това, че 

основната политика в тази част е насочена именно към адекватно отношение, такова каквото често 

сме си коментирали даже мисля, че веднъж и с Вас, излизайки строителна техника от строителните 

площадки на какво се превръща нашият град и, че това рефлектира включително и върху не само 

чистотата на уличната мрежа, но и чистотата на атмосферния въздух, защото знаем как рефлектира 

една кал върху уличното платно. Именно поради тази причина сме предложили максималният размер 

на възможната глоба, която естествено ще е по преценка на наказващия орган. Тя има възможност да 

бъде обжалвана, която е по ЗМСМА в размер на 50 хиляди лева, по тази причина. 

Вие имате предложение за долната да се вдигне, така ли? 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Да, защото е много ниска. 

ЗАФИР ЗАРКОВ – общински съветник: В този ред на мисли разбира се може да се 

правят всякакви предложения, но от друга страна като  нормотворци трябва да имаме и възможността 

и усещането включително и в районите където и когато се случи това нещо, че нарушението може 

наистина да е маловажно и да се търси по-скоро превенция върху последващо нещо извършване на 

такова, отколкото да се търси ефекта на самото санкциониране като възпитаващ елемент в 

предотвратяването на такива случаи. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Господин Петров, заповядайте. 

ИВАН ПЕТРОВ: гражданин, благодаря. 

Искам да се обърна към комисията във връзка с взетото становище от господин Пенев и 

да обърна внимание на съветниците, тъй като в ЗМСМА в чл. 22, ал. 4, е ясно дефинирано какви могат 

да бъдат санкциите за неспазването на съответните Наредби. И тъй като Общинският съвет от дълги 

години функционира и този текст в ЗМСМА го има и колизията, която в момента прави или в случая 

тази дефиниция между максималното и минималното прави впечатление на господин Пенев, прави 

впечатление и на мен, се учудвам защо не е направило впечатление на всички останали, тъй като в 

ЗМСМА много ясно е дефинирано, че Общинският съвет може да отиде много по-натам, както казва 

и господин Зарков, там е дефинирано и че могат да бъдат спирани за определен период от време 

юридически  лица да изпълняват длъжност, тоест аз искам Вие да вникнете в този казус по този внесен 

доклад, но да го разширите и да приложите Закона за местното самоуправление , тъй като това за Вас 

ще бъде едно разгръщане на Вашите възможности и реализирането на всички онези идеи за чистотата 

на въздуха за злосторниците, които правят еди какво си, тоест приложете ЗМСМА в тази му част и 

го дефинирайки с яснотата, за да бъдете силни пред съда, ако някой иска да оспори. 

Благодаря. 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, разбрахме, доколкото коментирахме и с 

колегата Зарков, може да го отнесете към Правната комисия, която се представлява от господин 

Ботев. 

ИВАН ПЕТРОВ: Вие може да го приложите. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Която финално гледа Наредбите.  

Господин Зарков, заповядайте. 

ЗАФИР ЗАРКОВ – общински съветник: Благодаря. 

Относно доклада едно предложение за изменение на проекта на решение към доклада, 

поради явна техническа грешка в проекта на решение. 

Предлагам следното изменение. В § 2 от проекта на решение израза чл. 89 да стане чл. 

154а и в § 2 от проекта на решение израза чл. 90 да стане чл. 154б. 

Второ в § 5 от Преходните и заключителни разпоредби думите „Наредба за организация 

на движението на територията на Столична община“, се променят, с което се заличават поради 

допусната техническа грешка. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

изменения: 

1. Поради допусната техническа грешка в проекта на решение да се отрази следното 

изменение:  

- в § 2 от проекта на решение израза „чл. 89“ да стане чл. 154а.  

- в § 2 от проекта на решение израза „чл. 90“ да стане чл. 154б. 

2. В §  5 от Преходните и заключителни разпоредби на Наредбата думите „Наредба за 

организация на движението на територията на Столична община се променя“ се заличават  поради 

допусната техническа грешка.   

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 4 от дневния ред. 

По т. 4 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-5396/02.06.23 г. относно въвеждане 

на довеждащ транспорт на територията на Столична община в квартали „Горна баня“, „Витоша“, 

„Малинова долина“, с вносители: Карлос Контрера и Зафир Зарков – общински съветници, Дончо 

Барбалов – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно въвеждане на довеждащ транспорт на 

територията на Столична община в квартали „Горна баня“, „Витоша“, „Малинова долина“. 
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Имате ли въпроси? Няма. 

Присъединяваме се към водещата комисия. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се присъединява към 

становището на водещата ПК по транспорт и пътна безопасност 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 7 от дневния ред. 

По т. 7 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА16-ВК66-2444/2/08.06.2023 г. относно 

приемане на годишен отчетен доклад за дейността на фондация  „Асоциация за развитие на София“ 

за 2022 г., финансов отчет за дейността на организациите с нестопанска цел през 2022 г. на 

„Асоциация за развитие за София“, основни насоки и програма за дейността на Асоциацията за 2023 

г. и бюджет за 2023 г., с вносители: Малина Едрева, Ботьо Ботев, Милка Христова, Иво Божков – 

общински съветници. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно приемане на годишен отчетен доклад за 

дейността на фондация  „Асоциация за развитие на София“ за 2022 г., финансов отчет за дейността 

на организациите с нестопанска цел през 2022 г. на „Асоциация за развитие за София“, основни 

насоки и програма за дейността на Асоциацията за 2023 г. и бюджет за 2023 г. 

Колеги, заповядайте за въпроси, в залата присъстват вносителите. 

Няма въпроси. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 
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7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 8 от дневния ред. 

По т. 8 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК66-5624/08.06.2023 г. относно процедура 

по учредяване на безвъзмездно и безсрочно право на строеж в полза на Българската православна 

църква в лицето на Църковно настоятелство при храм „Рождество Христово“ за изграждане на 

„Магерница с покрита тераса и обредни зали“ , представляваща допълващо застрояване към храм 

„Рождество Христово" върху поземлен имот с идентификатор 68134.4083.6139 по КККР, одобрени 

със Заповед РД-18-15/06.03.2009 г. на Изпълнителен Директор на АГКК. с площ от 4 756 км. м., 

идентичен с УПИ XII-6096, 6119 – „за църква, ритуална зала и обществено обслужване“, кв. 2Б, м. 

„Младост 3", район „Младост", гр. София съгласно ПУП, одобрен с Решение № 548 по Протокол № 

45/29.07.2009г. на СОС и ИПРЗ за УПИ Х, кв. 2Б, одобрен със Заповед N° РД-09-50-581/14.08.20132 

на главния архитект на СО, с вносители: Лорита Радева, Симеон Колев, Ваня Тагарева, Милка 

Христова – общински съветници. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура по учредяване на 

безвъзмездно и безсрочно право на строеж в полза на Българската православна църква в лицето на 

Църковно настоятелство при храм „Рождество Христово“ за изграждане на „Магерница с покрита 

тераса и обредни зали“ , представляваща допълващо застрояване към храм „Рождество Христово" 

върху поземлен имот с идентификатор 68134.4083.6139 по КККР, одобрени със Заповед РД-18-

15/06.03.2009 г. на Изпълнителен Директор на АГКК. с площ от 4 756 км. м., идентичен с УПИ XII-

6096, 6119 – „за църква, ритуална зала и обществено обслужване“, кв. 2Б, м. „Младост 3", район 

„Младост", гр. София съгласно ПУП, одобрен с Решение № 548 по Протокол № 45/29.07.2009г. на 

СОС и ИПРЗ за УПИ Х, кв. 2Б, одобрен със Заповед N° РД-09-50-581/14.08.20132 на главния архитект 

на СО. 

Колеги, заповядайте за въпроси.  

Има ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 
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                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се  единодушно. 

Преминаваме към точка 9 от дневния ред. 

По т. 9 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-5623/08.06.2023 г. относно 

продължаване на психологическа помощ като форма на палиативна грижа и грижа за тежкоболни 

пациенти и техните близки в общински многопрофилни болници за активно лечение, писмо вх. № 

СОА23-ВК66-5623/1/09.06.2023 г., с вносители: Георги Георгиев – председател на СОС, д-р Антон 

Койчев, Грети Стефанова, Владимир Митов, Албена Кръстева, Милка Христова, д-р Веселин Милев 

– общински съветници 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно продължаване на психологическа 

помощ като форма на палиативна грижа и грижа за тежкоболни пациенти и техните близки в 

общински многопрофилни болници за активно лечение, писмо вх. № СОА23-ВК66-5623/1/09.06.2023 

г. 

Заповядайте за въпроси?  

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Уважаеми колеги, преди шест месеца 

гласувахме доклада, в който бяха наложени доста ясни параметри, както относно отчетността така и 

категориите пациенти, които имат нужда и техни близки от подобна грижа. Със задоволство мога да 

ви съобщя, че 1164 човека са потърсили тази грижа, както болни така и техни близки в четирите 

УМБАЛ. 

Обратната връзка е много добра, с много добри отзиви, което ми дава основание да 

предложа да продължим срока на действие на Програмата с още шест месеца. 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

Колеги, заповядайте за въпроси. Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 10 от дневния ред. 

По т. 10 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-207/3/25.05.2023 г. относно даване на 

разрешение на „Диагностично-консултативен център ХХ-София“ ЕООД да сключи договор за наем 

на обекти, находящи се в сградата на лечебното заведение за срок от 10 /десет/ години, с вносители: 
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Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП, д-р Веселин Милев – общински съветник, Дончо 

Барбалов – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, № СОА23-МЦ29-207/3/25.05.2023 г. относно 

даване на разрешение на „Диагностично-консултативен център ХХ-София“ ЕООД да сключи договор 

за наем на обекти, находящи се в сградата на лечебното заведение за срок от 10 /десет/ години. 

Има ли въпроси? Няма. 

Вероятно срока е съобразен с някаква причина. 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Точно така, срока е съобразен със 

състоянието на помещенията, тяхната неатрактивност до момента, едно от двете помещения буквално 

от построяването на ДКЦ-то почти не е ползвано. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Поставих въпроса, за да не го постави някой друг, знаете 

за срока, че имаме някакви правила. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се  единодушно. 

Преминаваме към точка 11 от дневния ред. 

По т. 11 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-МЦ29-127/2/18.05.23 г. относно даване 

съгласие на „Диагностично-консултативен център XXV – София“ ЕООД да закупи със собствени 

средства дълготраен материален актив, с вносители: Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП, 

д-р Веселин Милев – общински съветник, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване съгласие на „Диагностично-

консултативен център XXV – София“ ЕООД да закупи със собствени средства дълготраен материален 

актив 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Става въпрос за остеоденситометър, 

стационарен. Апарат, който измерва костната плътност. Мери на определени кости, за да имаме 

достоверно заключение.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   
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1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се  единодушно. 

Преминаваме към точка 12 от дневния ред. 

По т. 12 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-МЦ29-263/2/01.06.2023 г. относно даване 

разрешение на Диагностично-консултативен център XVII - София ЕООД да сключи договор за наем 

на помещения, находящи се в сградата на лечебното заведение за срок от 10 (десет) години, с 

вносители: Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП, д-р Веселин Милев и Милка Христова  – 

общински съветници, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване разрешение на Диагностично-

консултативен център XVII - София ЕООД да сключи договор за наем на помещения, находящи се в 

сградата на лечебното заведение за срок от 10 (десет) години. 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: При интерес смятаме да продължим 

успешна практика за допускане на наематели, които не конкурират нашата дейност, а само я 

надграждат и обогатяват, като в случая става въпрос за образна диагностика, компютърен томограф 

и магнитен резонанс, каквито няма в ДКЦ-то. 

Това сме сигурни, че ще повиши още повече търсенето понеже подобни услуги се търсят 

много. От друга страна ще помогне донякъде и за наемане на част от персонала по допълнителни 

трудови правоотношения, което от своя страна съм сигурен, че още на следващия Годишен финансов 

отчет, ще се отчете положителния финансов резултат от подобно действие. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Господин Пенев, заповядайте. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Моят въпрос е, наясно ли са колегите, че има 

много сериозни изисквания по отношение специално за магнитния резонанс, тъй като както виждам 

помещенията са на два етажа, вероятно са един под друг. 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Точно така е господин Пенев, осем тона 

трябва да издържа на партера ще бъде резонанса, а на горния етаж ще бъде скенера. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Благодаря Ви, не знам дали в балансова 

комисия е обсъждано. Разглеждан ли е вариантът Столична община заемообразно да финансира, така 

че този ЯМР да бъде собственост на самото ДКЦ, тъй като съм сигурен, че е дейност, която може да 

носи добра възвращаемост за самото ДКЦ. 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Обсъждахме го в балансова комисия и 

разбира се беше промяната по мимоходом, господин Димитров има аргументи в тази и в другата 

посока, но мисля че инвестицията е прекалено по-голяма и на други приоритети след като можем да 

го направим като отдаване под наем или на публично-частно партньорство мисля,  че за момента и за 

състоянието на общинското здравеопазване е по-добре и по-изгодно да бъде в тази форма. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Други въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“?  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се. 

Преминаваме към точка 13 от дневния ред. 

По т. 13 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА23-МЦ29-269/2/06.06.2023 г. относно даване 

разрешение на „Диагностично – консултативен център V - София“ ЕООД да сключи договор за наем 

на помещение, находящо се в сградата на лечебното заведение за срок от 3 (три) години с вносители: 

Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП, д-р Веселин Милев – общински съветник, Дончо 

Барбалов – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване разрешение на „Диагностично – 

консултативен център V - София“ ЕООД да сключи договор за наем на помещение, находящо се в 

сградата на лечебното заведение за срок от 3 (три) години. 

Тук нямаме въпроси за срока. 

Има ли други въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 
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Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 14 от дневния ред. 

По т. 14 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-МЦ29-268/2/07.06.2023 г. относно даване 

разрешение на „Диагностично – консултативен център V - София“ ЕООД да сключи договор за наем 

на помещение, находящо се в сградата на лечебното заведение за срок от 3 (три) години, с вносители: 

Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП, д-р Веселин Милев – общински съветник, Дончо 

Барбалов – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване разрешение на „Диагностично – 

консултативен център V - София“ ЕООД да сключи договор за наем на помещение, находящо се в 

сградата на лечебното заведение за срок от 3 (три) години. 

Това е на същото място, но друго помещение вероятно. 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Да, на същото място. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Има ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 15 от дневния ред. 

По т. 15 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-МЦ29-267/2/06.06.23 г. относно даване 

съгласие „Диагностично-консултативен център V – София“ ЕООД да закупи със собствени средства 

дълготраен материален актив, с вносители: Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП, д-р 

Веселин Милев – общински съветник, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване съгласие „Диагностично-

консултативен център V – София“ ЕООД да закупи със собствени средства дълготраен материален 

актив. 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Става въпрос за ехограф. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

Господин Пенев, заповядайте. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Благодаря. 

Какъв е този ехограф господин Койчев за 30 хиляди лева с ДДС, това е много ниска цена, 

или е китайски или е корейски вероятно? 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Същия въпрос го зададох на управителя 

господин Пенев, дори и произхода на страната, която вие казахте, той каза че ще му върши прекрасна 

работа и ще надгради това, което има, по-скоро няма да му бъде основен ехограф, а такъв който ще 

надгражда досега апаратите, които има.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Други въпроси? Няма. 
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Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно16 

Преминаваме към точка 4 от дневния ред. 

По т. 16 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ДИ05-1225/18.04.23 г. относно приемане 

на решение за изменение и допълнение в приложение № 30 на Годишния общински план за работа 

по приватизация и следприватизационен контрол за 2022 г.-2023 г., приет с Решение № 170 по 

Протокол № 50 от 24.03.2022 г. на Столичен общински съвет, с вносител: Николай Стойнев – 

председател на НС на СОАПИ. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно приемане на решение за изменение и 

допълнение в приложение № 30 на Годишния общински план за работа по приватизация и 

следприватизационен контрол за 2022 г.-2023 г., приет с Решение № 170 по Протокол № 50 от 

24.03.2022 г. на Столичен общински съвет 

Това е Двугодишната програма, която се допълва. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“?   

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   
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  в т.ч.: 8 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се. 

Преминаваме към точка 17 от дневния ред. 

По т. 17 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-5606/08.06.2023 г. относно 

финансиране на транспортна услуга за превоз на деца от подготвителни групи и ученици от I до VII 

клас, с вносител: Мирослав Боршош – зам.-кмет на СО и Диян Стаматов – общински съветник. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно финансиране на транспортна услуга за 

превоз на деца от подготвителни групи и ученици от I до VII клас 

Заповядайте за въпроси, има представител на вносителя. Няма въпроси. 

Комисията се присъединява към водещата комисия по образование. 

В края на т. 4 да се добави текста : „за 2023 година“. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение: 

Да се допълни текста на т. 4 от проекта на решение, както следва: „ за 2023 година“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 18 от дневния ред. 

По т. 18 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА22-НЦ62-1111/8/30.05.2023 г. относно 

отсрочване и разсрочване на публични общински вземания за местен Данък върху недвижимите 

имоти в размер над 100 000 лв. за срок над една година и за местна Такса за битови отпадъци над 30 

000 лв. за срок по-голям от една година на КОНФЕДЕРАЦИЯ НА НЕЗАВИСИМИТЕ СИНДИКАТИ 

В БЪЛГАРИЯ, ЕИК 000703276, на основание чл.4, ал.7 и чл.9а, ал.5 от ЗМДТ, с вносител: Дончо 

Барбалов – зам.-кмет на СО. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно отсрочване и разсрочване на публични 

общински вземания за местен Данък върху недвижимите имоти в размер над 100 000 лв. за срок над 

една година и за местна Такса за битови отпадъци над 30 000 лв. за срок по-голям от една година на 
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КОНФЕДЕРАЦИЯ НА НЕЗАВИСИМИТЕ СИНДИКАТИ В БЪЛГАРИЯ, ЕИК 000703276, на 

основание чл.4, ал.7 и чл.9а, ал.5 от ЗМДТ 

Господин Барбалов е в залата, заповядайте за въпроси.  

Госпожо Йорданова, заповядайте. 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА – общински съветник: Уважаеми колеги, уважаеми 

господин председател, предвид факта, че може да има коментари по отношение на моите 

дългогодишни връзки с КНСБ бих искала да заявя, че няма да участвам в дебата и няма да гласувам 

по тази точка. 

Благодаря.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Други въпроси или коментари? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. 

Екатерина Йорданова 

Не участва 

в 

гласуването 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. Председател, г-жа 

Екатерина Йорданова не участва в гласуването на доклада 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 19 от дневния ред. 

По т. 19 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ДИ02-60/4/17.05.23 г. относно изразяване 

на становище по преписка за опрощаване на несъбираеми държавни вземания, с вносител: Дончо 

Барбалов – зам.-кмет на СО. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно изразяване на становище по преписка за 

опрощаване на несъбираеми държавни вземания. 

Има ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“?   

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 
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4. Екатерина Йорданова За 

5. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 34 от дневния ред. 

По т. 34 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК08-13770/3/12.05.23 г. относно 

процедура за доброволно прилагане на действащ подробен устройствен план за УПИ VII-738, кв. 10, 

местност „НПЗ Орион и съседни жилищни  територии“, район „Надежда“, Столична община, с 

вносители: Татяна Георгиева – председател на ПК за ДМС и Димитър Димов – кмет на район Надежда 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура за доброволно прилагане на 

действащ подробен устройствен план за УПИ VII-738, кв. 10, местност „НПЗ Орион и съседни 

жилищни  територии“, район „Надежда“, Столична община. 

Госпожа Георгиева е в залата, ако имате въпроси е на разположение. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. Председател и г-

жа Екатерина Йорданова 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 35 от дневния ред. 

По т. 35 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-7251/2/05.06.23 г. относно 

учредяване право на строеж, възмездно и безсрочно, върху съсобствен поземлен имот с 

идентификатор 68134.1384.2302, съставляващ УПИ ХVІ-748,752, кв. 52, местност „ж.к. Надежда 4“, 
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срещу обезщетение за Столична община с равностойни обекти, с вносители: Татяна Георгиева – 

общински съветник и Димитър Димов – кмет на район Надежда 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно учредяване право на строеж, възмездно 

и безсрочно, върху съсобствен поземлен имот с идентификатор 68134.1384.2302, съставляващ УПИ 

ХVІ-748,752, кв. 52, местност „ж.к. Надежда 4“, срещу обезщетение за Столична община с 

равностойни обекти. 

Колеги, заповядайте за въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 36 от дневния ред. 

По т. 36 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-7268/2/07.06.2023 г. относно 

изменение на Решение № 327 от 25.05.2023 г. на Столичния общински съвет за отпускане на средства 

за продължаване изграждането на Православен Храм „Св. Серафим Софийски Чудотворец“, ж.к. 

„Надежда 3“, район „Надежда, с вносители: Албена Кръстева и Татяна Георгиева – общински 

съветници и Димитър Димов – кмет на район Надежда 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно изменение на Решение № 327 от 

25.05.2023 г. на Столичния общински съвет за отпускане на средства за продължаване изграждането 

на Православен Храм „Св. Серафим Софийски Чудотворец“, ж.к. „Надежда 3“, район „Надежда“. 

Комисията по образование подкрепя доклада. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителното становище 

на ПК по образование, култура, наука и културно многообразие, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 
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4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. Председател  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 22 от дневния ред. 

По т. 22 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ДИ04-1274/1/22.05.23 г. относно 

кандидатстване на Столична община по процедура за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ чрез бюджетна линия (финансов план) в рамките на приоритетна ос 8 „Техническа помощ“ по 

Оперативна програма „Региони в растеж“ 2014-2020 г., с вносители: Генчо Керезов – зам. кмет на СО 

и Ирина Савина – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно кандидатстване на Столична община по 

процедура за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ чрез бюджетна линия (финансов план) 

в рамките на приоритетна ос 8 „Техническа помощ“ по Оперативна програма „Региони в растеж“ 

2014-2020 г. 

Заповядайте за въпроси? Няма въпроси. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател и г-

жа Екатерина Йорданова 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 23 от дневния ред. 

По т. 23 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-5344/01.06.23 г. относно участие 

на Столична община като партньор в проектно предложение: „Иновативни образователни сгради -  

обмен на добри практики за иновативни училища“ (Innovative buildings for education – good practices 

for innovative schools) с акроним: Инобифореду (INNOB4EDU) по Програма “Интеррег Европа” 2021 
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-2027 на Европейския съюз, с вносители: Ангел Джоргов – зам. кмет на СО и Ирина Савина – зам. 

кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно участие на Столична община като 

партньор в проектно предложение: „Иновативни образователни сгради -  обмен на добри практики за 

иновативни училища“ (Innovative buildings for education – good practices for innovative schools) с 

акроним: Инобифореду (INNOB4EDU) по Програма “Интеррег Европа” 2021 -2027 на Европейския 

съюз 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател и г-н 

Михаил Ставрев 

 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка доп. т. 5 от дневния ред. 

По доп. т. 5 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК66-5470/14/09.06.23 г. относно 

даване на съгласие за заемообразно отпускане на средства от бюджета на Столична  община за 

разплащане на разходи свързани с изпълнението на проект „Социални услуги ориентирани към 

гражданите“, СИТИСЕСС (Citizen-Centered Social Services, CITICESS), финансиран от Програма 

„ИНТЕРРЕГ ЕВРОПА“2021-2027, съфинансирана от Европейския съюз, с вносител: Ирина Савина – 

зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване на съгласие за заемообразно 

отпускане на средства от бюджета на Столична  община за разплащане на разходи свързани с 

изпълнението на проект „Социални услуги ориентирани към гражданите“, СИТИСЕСС (Citizen-

Centered Social Services, CITICESS), финансиран от Програма „ИНТЕРРЕГ ЕВРОПА“2021-2027, 

съфинансирана от Европейския съюз. 

Имате ли въпроси ? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 
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2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. Председател и г-

н Михаил Ставрев 

Приема се. 

Преминаваме към точка 24 от дневния ред. 

По т. 24 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА17-ВК08-7973/15/22.05.2023 г. относно 

предложение до Столичен общински съвет за прекратяване на съсобственост, върху недвижим имот 

– частна общинска собственост, между Столична община и „Бигла III“ ООД, с местонахождение – гр. 

София, район „Възраждане“, ул. „Цар Симеон“ № 135, чрез продажба на частта на общината – 27.25% 

ид. ч. от недвижим имот, представляващи поземлен имот с идентификатор 68134.302.249 по КККР на 

гр. София, целият с площ от 543 кв.м, одобрени със Заповед РД-18-32/01.04.2016 г. на Изпълнителния 

директор на АГКК, с вносител: Савина Савина  - кмет на район Възраждане.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно предложение до Столичен общински 

съвет за прекратяване на съсобственост, върху недвижим имот – частна общинска собственост, между 

Столична община и „Бигла III“ ООД, с местонахождение – гр. София, район „Възраждане“, ул. „Цар 

Симеон“ № 135, чрез продажба на частта на общината – 27.25% ид. ч. от недвижим имот, 

представляващи поземлен имот с идентификатор 68134.302.249 по КККР на гр. София, целият с площ 

от 543 кв.м, одобрени със Заповед РД-18-32/01.04.2016 г. на Изпълнителния директор на АГКК. 

Госпожа Савина присъства в залата, заповядайте за въпроси. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Разглеждан ли е вариант не да продаваме, 

а да получим обезщетение в новата сграда? 

САВИНА САВОВА – кмет на район Възраждане: Благодаря за въпроса. Тази преписка 

даже бих я нарекла сага в района, датира може би от 2012 година. Всички варианти преди да се стигне 

до прекратяване на съсобственост каквато всъщност те искат чрез изкупуване, са коментирани и 

предлагани. Съсобствениците нямат интерес и са отказвали. Разбира се от значение е да кажа и две 

изречения по отношение историята на този имот. Години наред там имаше и сграда в етаж, от която 

имаше общинско жилище. Там живееха наши наематели от ромския етнос, със сигурност това също 

е била причина съсобствениците да не могат може би по най-адекватен начин да управляват и 

стопанисват техния имот. Може и това да е била причина за отказите. Многократно сме имали и 

жалби за забавяне по тази преписка, впоследствие разбира се сградата не беше годна за живеене с 

компрометирани фасади, покривна конструкция мисля, че беше и опожарена. Със заповед на главния 

архитект беше премахната. В момента сградите, които са там съсобственост на дружеството, с това 

отговарям на въпроса – провели сме многократно разговори и срещи. Нямат интерес към това да се 

учреди право на строеж или друга сделка. Разбира се, теренът и имота се намира на ул. „Симеон“, 

която също има своите характеристики, така че всъщност това е обсъдено в администрацията, може 

би случаят придобивайки собственост изцяло собственика би могъл да мисли в посока на адекватни 

инвестиции, така че и градската среда по ул. „Симеон“ надяваме се макар и след години да добие 

други характеристики. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Други въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2.  Иван Таков – зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Ваня Тагарева – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 25 от дневния ред. 

По т. 25 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6547/1/10.05.23 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на 

обекти, представляващи части от имоти – публична общинска собственост, за осъществяване на 

ученическо столово хранене в общински училища на територията на Столична община – район 

„Подуяне“, с вносител: Ева Митова – кмет на район Подуяне. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, представляващи части от имоти – 

публична общинска собственост, за осъществяване на ученическо столово хранене в общински 

училища на територията на Столична община – район „Подуяне“. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

                  Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 26 от дневния ред. 
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По т. 26 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-5696/2/30.05.23 г. относно  

прекратяване на съсобственост в поземлен имот, находящ се в район „Подуяне“, с административен 

адрес: ул. „Ген. Георги Вазов“, чрез продажба на частта на общината на съсобственика, с вносител: 

Ева Митова – кмет на район „Подуяне“ 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно  прекратяване на съсобственост в 

поземлен имот, находящ се в район „Подуяне“, с административен адрес: ул. „Ген. Георги Вазов“, 

чрез продажба на частта на общината на съсобственика 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 27 от дневния ред. 

По т. 27 от дневния ред: Доклад вх .№ СОА23-ВК08-6356/2/30.05.23 г. относно 

процедура за доброволно прилагане на действащ план за регулация за УПИ IІІ ,,за ЖС“ и УПИ V ,,за 

ЖС“, кв.39, м.,,ж.к. Левски - зона Г”, с вносител: Ева Митова – кмет на район Подуяне. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура за доброволно прилагане на 

действащ план за регулация за УПИ IІІ ,,за ЖС“ и УПИ V ,,за ЖС“, кв.39, м.,,ж.к. Левски - зона Г”. 

Имате ли въпроси? Не виждам. 

На основание становище вх. № СОА23-ВК08-6356/2/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет 

на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, предлага следното изменение: 

В правните основания на проекта за решение, да се заличи следния текст: „ чл. 80, ал.1 от 

Наредбата за общинската собственост“ 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище 

вх. № СОА23-ВК08-6356/2/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. 

архитект на СО, предлага следното изменение: 

В правните основания на проекта за решение, да се заличи следния текст: „ чл. 80, ал. 1 от 

Наредбата за общинската собственост“ 

 

№ Поименно гласуване:   
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1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 28 от дневния ред. 

По т. 28 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-5664/2/30.05.2023 г. относно 

процедура по реда на §8, ал.2, т. 1 от ПР на ЗУТ във връзка с чл. 35, ал.4, т.2 от ЗОС относно УПИ 

XIV-25, кв. 358A, м. „Комплекс Ботевградско шосе“, с вносител: Ева Митова – кмет на район 

Подуяне. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура по реда на §8, ал.2, т. 1 от ПР 

на ЗУТ във връзка с чл. 35, ал.4, т.2 от ЗОС относно УПИ XIV-25, кв. 358A, м. „Комплекс 

Ботевградско шосе“. 

Заповядайте за въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 29 от дневния ред. 

По т. 29 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-4226/2/21.04.23 г. относно 

провеждане на процедура по реда на §8, ал.2, т.1 и ал.3 от ПР на Закона за устройство на територията, 

с вносител: Лилия Донкова – кмет на район Кремиковци. 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, вх. № СОА23-ВК08-4226/2/21.04.23 г. относно 

провеждане на процедура по реда на §8, ал.2, т.1 и ал.3 от ПР на Закона за устройство на територията. 

Отбелязано ми е, че оценката е изтекла. 

Имате ли актуална оценка? 

ЛИЛИЯ ДОНКОВА  - кмет на район Кремиковци: Да, внесена е. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

6. Бойко Димитров За 

7. Пеню Пенев За 

8. Петко Димитров За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 30 от дневния ред. 

По т. 30 от дневния ред: Доклад вх.  № СОА23-ВК08-6392/2/30.05.23 г. относно 

провеждане на публичен търг за продажба на имот-частна общинска собственост, с идентификатор 

22304.7891.29, с площ от 639 кв.м., попадащ в част от урегулиран поземлен имот ХVI-снс, кв.11, 

с.Долни Богров, ул.“12“, с вносител: Лилия Донкова – кмет на район Кремиковци. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно провеждане на публичен търг за 

продажба на имот-частна общинска собственост, с идентификатор 22304.7891.29, с площ от 639 кв.м., 

попадащ в част от урегулиран поземлен имот ХVI-снс, кв.11, с.Долни Богров, ул.“12“ 

Оценката е 175 лева на квадратен метър. 

Въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

          Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

  1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 
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7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 31 от дневния ред. 

По т. 31 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-5085/2/30.05.23 г. относно 

изкупуване от страна на Столична община на недвижими имоти, находящи се в с. Войнеговци, район 

„Нови Искър“,  попадащи съгласно действащия регулационен план,  одобрен със Заповед № РД-16-

077/09.04.1990 година  на Председателя на ИК на ОбНС „Нови Искър“,  в улица  (о. т. 85-о. т.86), 

придружен с писмо вх. № СОА23-ВК08-5085/1/26.05.23 г. с приложени допълнителни 

удостоверения ,  с вносител: Даниела Райчева – кмет на район Нови Искър. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно изкупуване от страна на Столична 

община на недвижими имоти, находящи се в с. Войнеговци, район „Нови Искър“,  попадащи съгласно 

действащия регулационен план,  одобрен със Заповед № РД-16-077/09.04.1990 година  на 

Председателя на ИК на ОбНС „Нови Искър“,  в улица  (о. т. 85-о. т.86), придружен с писмо вх. № 

СОА23-ВК08-5085/1/26.05.23 г. с приложени допълнителни удостоверения  
Комисията следва да подкрепи доклада с приложения нов проект за решение, съгласно 

становище  вх. № СОА23-ВК08-5085/2/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков 

– гл. архитект на СО 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, съгласно становище  вх. 

№ СОА23-ВК08-5085/2/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект 

на СО 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 32 от дневния ред. 

По т. 32 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-5757/1/30.05.23 г. относно 

процедура по доброволно прилагане на подробен устройствен план за УПИ II-558, кв. 40, м. „Витоша-
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ВЕЦ-Симеоново“, район „Лозенец“, по реда на § 8, ал.2, т.1 от Преходните разпоредби на Закона за 

устройство на територията, с вносител: Константин Павлов – кмет на район Подуяне. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура по доброволно прилагане на 

подробен устройствен план за УПИ II-558, кв. 40, м. „Витоша-ВЕЦ-Симеоново“, район „Лозенец“, по 

реда на § 8, ал.2, т.1 от Преходните разпоредби на Закона за устройство на територията. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 33 от дневния ред. 

По т. 33 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-5037/2/30.05.23 г. относно 

процедура по придобиване от Столична община на ПИ идентификатор 68134.904.3398, собственост 

на физически лица, който попада в улична регулация, в обхвата на ул. „Хага“, м. „Кръстова вада“ по 

плана на  гр. София, район „Лозенец“, с вносител: Константин Павлов – кмет на район Лозенец. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура по придобиване от Столична 

община на ПИ идентификатор 68134.904.3398, собственост на физически лица, който попада в улична 

регулация, в обхвата на ул. „Хага“, м. „Кръстова вада“ по плана на  гр. София, район „Лозенец“. 

Заповядайте за въпроси? 

Моля ви да представите доклада. 

КОНСТАНТИН ПАВЛОВ – кмет на район Лозенец: Колеги, става дума за парче от 

ул. „Хага“ в Кръстова вада – Изток“, ул. „Хага“ е топик, тоест тя има достъп само от едната страна от 

ул. „Асен Йорданов“. Наскоро там хората, които живеят в дъното на топика получиха съобщение от 

собственика на този имот, че вече за да получат достъп до жилищата си ще трябва да плащат такса и 

също така заплашиха с протести и затваряне на бул. „Черни връх“, разполагам и с подписка на 

живущите да се направи нещо по въпроса за това предлагам това парче за изкупуване.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, това горе долу е в рамките, в които сме 

изкупували на „Филип Кутев“ сега явно не е толкова важна инфраструктурно, но очевидно сте 

преценили, че е належащо.  

Колеги, заповядайте за въпроси. Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 37 от дневния ред. 

По т. 37 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-5974/2/06.05.23 г. относно 

прекратяване на съсобственост в поземлен имот с идентификатор 68134.1386.30, идентичен с УПИ І-

30, кв. 116, местност „Надежда 1а и 1б“, с адрес в гр. София, район „Надежда“, ул. „Илинденско 

въстание” № 6, чрез продажба на общинската част от имота на съсобствениците, с вносител: Димитър 

Димов – кмет на район Надежда. 

ПРЕДС. СТЕФАН  МАРКОВ: Доклад, относно прекратяване на съсобственост в 

поземлен имот с идентификатор 68134.1386.30, идентичен с УПИ І-30, кв. 116, местност „Надежда 1а 

и 1б“, с адрес в гр. София, район „Надежда“, ул. „Илинденско въстание” № 6, чрез продажба на 

общинската част от имота на съсобствениците. 

Колеги, заповядайте. 

Няма въпроси. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Бойко Димитров За 

7. Пеню Пенев За 

8. Петко Димитров За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  
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Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 38 от дневния ред. 

По т. 38 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК08-15568/1/10.05.23г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок 

от 5 години на реални части от поземлени имоти – публична и частна общинска собственост, с цел 

разполагане на шест преместваеми обекта по одобрена схема от главния архитект на СО, с вносител: 

Димитър Димов – кмет на район Надежда. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 5 години на реални части от 

поземлени имоти – публична и частна общинска собственост, с цел разполагане на шест 

преместваеми обекта по одобрена схема от главния архитект на СО 

Имаме становище от господин Барбалов и от господин Здравков, което е подробно и се 

надявам да сте се запознали с него. 

Заповядайте за въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване със становището. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище  

вх. № СОА22-ВК08-15568/1/10.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. 

архитект на СО, предлага следните изменения: 

 В т. І. от проекта за решение, да се заличи текста: „Дава съгласие за провеждане на публично 

оповестен конкурс за отдаване под наeм за срок  от 5 /пет/ години на части от имоти/терени/ публична 

общинска собственост за разполагане на преместваеми обекти по схеми, одобрени от главния 

архитект на Столична община , както следва:“ като вместо него се запише следния текст: „  

 “І. Дава съгласие за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок 

от 5 години на част, представляваща терен № 1 от имот – частна общинска собственост, както и за 

срок до предприемане на действия за реализиране на подробния устройствен план, но не повече от 5 

години на части, представляващи терен № 5, терен № 6, терен № 8, терен № 9 и терен № 14 от имоти 

– публична общинска собственост за разполагане на преместваеми обекти по типов проект и одобрена 

схема от главния архитект на Столична община, както следва:” 

-В конкурсните условия за всеки от терените да се добави текста: “без продажбата на алкохолни 

напитки и цигарени изделия”. 

Да се допълнят правните основания на проекта за решение, а именно: „чл. 14, ал. 1, ал. 2 и ал. 

3 от Закона за общинската собственост, чл. 55 от Закона за устройство на територията, чл. 14а и чл. 

19, ал. 1 от Наредбата за общинската собственост, чл. 1, т. 1 от Наредбата за условията и реда и 

провеждане на търгове и конкурси, както и чл. 30 ал. 1 от Наредбата за преместваемите обекти, 

рекламите, информационни и монументално-декоративни елементи и за рекламната дейност на 

територията на СО“. 

 

Текстът: „Възлага на кмета на Столична община………………..“ да стане съответно т. II 

/римска/ в проекта  

за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 
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                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 39 от дневния ред. 

По т. 39 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6163/2/30.05.23 г. относно 

провеждане на процедура по реда на чл.15, ал. 3 и ал.5 от Закона за устройство на територията, с 

вносител: Димитър Димов  - кмет на район Надежда. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно провеждане на процедура по реда на 

чл.15, ал. 3 и ал.5 от Закона за устройство на територията. 

Заповядайте за въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 40 от дневния ред. 

По т. 40 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6861/1/02.06.23 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на 

част от имот – публична общинска собственост на територията на район ,,Надежда“, ж.к. ,,Толстой“, 

с вносител: Димитър Димов – кмет на район Надежда. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от имот – публична общинска 

собственост на територията на район ,,Надежда“, ж.к. ,,Толстой“. 

Комисията следва да подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № 

СОА23-ВК08-6861/2/12.06.23 г. , който е съобразен със становището от Д. Барбалов и арх. З. Здравков 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № СОА23-ВК08-

6861/2/12.06.23 г 
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№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 41 от дневния ред. 

По т. 41 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-2958/1/27.04.23 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за поставяне на преместваем 

обект-павилион по индивидуален проект, съгласно Наредба за условията и реда за провеждане на 

търгове и конкурси на територията на СО, с вносител: Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, за поставяне на преместваем обект-павилион по индивидуален 

проект, съгласно Наредба за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси на територията 

на СО. 

Колеги, заповядайте за въпроси. Няма. 

На основание становище  вх. № СОА23-ВК08-2958/1/27.04.23 г.  от Д. Барбалов – зам. 

кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. рахитект на СО, предлага следните изменения: 

В т. I от проекта на решение, след текста: „….ПИ с идентификатор 68134.4338.184“ да се 

добави текста: „ находящ се в гр. София, район ,,Овча купел“, ул. ,,Любляна“ №18-18А“ , както и да 

се заличи текста: „за срок от 5 /пет/ години“. 

Съществуващата т. 2 /арабска/ в проекта за решение, да стане съответно т. II. /римска/ 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище  

вх. № СОА23-ВК08-2958/1/27.04.23 г.  от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. 

рахитект на СО, предлага следните изменения: 

В т. I от проекта на решение, след текста: „….ПИ с идентификатор 68134.4338.184“ да се 

добави текста: „ находящ се в гр. София, район ,,Овча купел“, ул. ,,Любляна“ №18-18А“ , както и да 

се заличи текста: „за срок от 5 /пет/ години“. 

 

Съществуващата т. 2 /арабска/ в проекта за решение, да стане съответно т. II. /римска/ 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 
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5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател,  г-

жа Екатерина Йорданова  

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 42 от дневния ред. 

По т. 42 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6200/2/30.05.2023 г. относно 

продажба на общински имот, по реда на чл.35, ал.3 от Закона за общинската собственост, с вносител: 

Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно продажба на общински имот, по реда на 

чл.35, ал.3 от Закона за общинската собственост 

Колеги, заповядайте за въпроси. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Господин Стефанов, имам един въпрос, който е относно цената, отбелязана е 117,00 лева 

ли е цената, която е по Вашия доклад? 

АНГЕЛ СТЕФАНОВ – кмет на район Овча купел: Да. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Не е ли малко ниска, ако не възразявате да поискаме нова 

оценка или как да процедираме. 

АНГЕЛ СТЕФАНОВ – кмет на район Овча купел: Предлагам да не искаме нова 

оценка, ако прецените, че е ниска на място да я завишите. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: И аз ги прегледах преди правото на 

строеж. Преди правото на строеж е 100 евро, с 30 % максимум, с 40 % според мен е много нагоре.  

Тоест предложението ми е да коригираме на 73 485 лева, което е 153,73 лева на квадратен 

метър, това е след приспадане на правото на строеж. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря Ви, мисля че това е по-реалистично. Има ли 

други коментари? Няма. 

Преминаваме към гласуване на доклада с предложението на господин Бойко Димитров. 

Има становище на Д. Барбалов и З. Здравков, като има техническа грешка на сумата, като 

ни премахваме тази техническа грешка и записваме сумата цитирана от колегата. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като, предлага следното 

изменение: 

В т. I. от проекта за решение, да се заличи следния текст: „……по пазарната оценка, 

определена от сертифициран оценител в размер на 56 257,00(петдесет и шест хиляди двеста петдесет 

и седем)лева, без ДДС или 28 761,00(двадесет и осем хиляди седемстотин шестдесет и едно)евро, без 

ДДС“ като вместо него се запише следния текст: „ по пазарна оценка, определена от Столичния 

общински съвет, на база изготвена пазарна оценка от сертифициран оценител, в размер на 73 483,00 

лв. /седемдесет и три хиляди четиристотин осемдесет и три лева/, или по 153,73 лв. за 1 кв.м., без 

ДДС“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 
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5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 43 от дневния ред. 

По т. 43 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-ГР94-879/6/30.05.23 г. относно 

провеждане на процедура по реда на §8, ал.2, т.1 от ПР на Закона за устройство на територията, с 

вносител: Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно провеждане на процедура по реда на §8, 

ал.2, т.1 от ПР на Закона за устройство на територията. 

Колеги имате ли въпроси?  

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Въпросът е за цената. Тук парцела е много 

малък, става въпрос за 55 кв.м, но все пак цената е смешна 78,00 лева за квадратен метър.  

Предлагам да бъде увеличена двойно, ако нямате нищо против. 

АНГЕЛ СТЕФАНОВ – кмет на район Овча купел: Не възразявам. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Предложението Ви е да се увеличи двойно цената.  

Имате ли други въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение: 

 В т. I. от проекта за решение, да се заличи следния текст: „……сертифициран оценител в 

размер на 4 300,00(четири хиляди и триста)лева, без ДДС или 2 200(две хиляди и двеста)евро, без 

ДДС“ като вместо него се запише следния текст: „ Столичния общински съвет, на база изготвена 

пазарна оценка от сертифициран оценител, в размер на 8 600,00 лв. /осем хиляди и шестотин лева/, 

без ДДС“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 
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Преминаваме към точка 44 от дневния ред. 

По т.44 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-7258/2/30.05.2023 г. относно 

процедура по чл.15, ал.3 и ал.5 от Закона за устройство на територията, във връзка с изменение на 

ПУП-ИПР на УПИ ХV-2069,9426 /ПИ 68134.4335.9523/, кв.209, м. „ж.к. Овча Купел-стар кв.12а и 

част от кв.23“, район „Овча Купел“, с вносител: Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура по чл.15, ал.3 и ал.5 от Закона 

за устройство на територията, във връзка с изменение на ПУП-ИПР на УПИ ХV-2069,9426 /ПИ 

68134.4335.9523/, кв.209, м. „ж.к. Овча Купел-стар кв.12а и част от кв.23“, район „Овча Купел“ 

Колеги, заповядайте за въпроси. Няма въпроси. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище 

вх. № СОА23-ВК08-7258/2/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. 

архитект на СО, предлага следните изменения в т. 1 от проекта за решение: 

-  да се допълни текста на точка 1.4, както следва: „…срещу заплащане на актуална пазарна 

цена на общинските имоти с площ от 94 кв.м, общо в размер на  20 458,00 (двадесет хиляди 

четиристотин петдесет и осем) лева, без ДДС“.  

- да се добави нова точка 1.5 със следното съдържание: „За части от ПИ с проектен 

идентификатор 68134.4335.9673 с площ от 7 кв.м и ПИ с проектен идентификатор 68134.4335.9674 с 

площ от 16 кв.м, при сключването на договора по чл.15, ал.3 и ал.5 от ЗУТ, да се запази в полза на 

Столична община вещно право на преминаване за съществуващия уличен канал, съгласно съгласно 

скица за определяне на сервитутна зона на канал, изд. 03.2023 г. от „ГЕОКАД“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 45 от дневния ред. 

По т. 45 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-3267/7/07.06.2023 г. относно 

отдаване под наем на част от имот - публична общинска собственост, за осъществяване на дейности 

за ученическо столово и бюфетно хранене за срок от 5 (пет) години, в 66 СУ “Филип Станиславов” 

на територията на район “Овча купел”, чрез провеждане на процедура за публично оповестен 

конкурс, по реда на Наредба за организиране на ученическо столово и бюфетно хранене в общинските 

училища на територията на Столична община и Наредба за условията и реда за провеждане на търгове 

и конкурси на територията на СО, с вносител: Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно отдаване под наем на част от имот - 

публична общинска собственост, за осъществяване на дейности за ученическо столово и бюфетно 

хранене за срок от 5 (пет) години, в 66 СУ “Филип Станиславов” на територията на район “Овча 

купел”, чрез провеждане на процедура за публично оповестен конкурс, по реда на Наредба за 
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организиране на ученическо столово и бюфетно хранене в общинските училища на територията на 

Столична община и Наредба за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси на територията 

на СО 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 46 от дневния ред. 

По т. 46 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-3267/6/07.06.2023 г. относно 

отдаване под наем на част от имот - публична общинска собственост, за осъществяване на дейности 

за ученическо столово и бюфетно хранене за срок от 5 (пет) години, в 53 ОУ “Николай Хрелков” на 

територията на район “Овча купел”, чрез провеждане на процедура за публично оповестен конкурс, 

по реда на Наредба за организиране на ученическо столово и бюфетно хранене в общинските училища 

на територията на Столична община и Наредба за условията и реда за провеждане на търгове и 

конкурси на територията на СО, с вносител: Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно отдаване под наем на част от имот - 

публична общинска собственост, за осъществяване на дейности за ученическо столово и бюфетно 

хранене за срок от 5 (пет) години, в 53 ОУ “Николай Хрелков” на територията на район “Овча купел”, 

чрез провеждане на процедура за публично оповестен конкурс, по реда на Наредба за организиране 

на ученическо столово и бюфетно хранене в общинските училища на територията на Столична 

община и Наредба за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси на територията на СО. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 
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6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 47 от дневния ред. 

По т. 47 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-3267/5/07.06.2023 г. относно 

отдаване под наем на част от имот - публична общинска собственост, за осъществяване на дейности 

за ученическо столово и бюфетно хранене за срок от 5 (пет) години, в 149 СУ “Иван Хаджийски” на 

територията на район “Овча купел”, чрез провеждане на процедура за публично оповестен конкурс, 

по реда на Наредба за организиране на ученическо столово и бюфетно хранене в общинските училища 

на територията на Столична община и Наредба за условията и реда за провеждане на търгове и 

конкурси на територията на СО, с вносител: Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно отдаване под наем на част от имот - 

публична общинска собственост, за осъществяване на дейности за ученическо столово и бюфетно 

хранене за срок от 5 (пет) години, в 149 СУ “Иван Хаджийски” на територията на район “Овча купел”, 

чрез провеждане на процедура за публично оповестен конкурс, по реда на Наредба за организиране 

на ученическо столово и бюфетно хранене в общинските училища на територията на Столична 

община и Наредба за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси на територията на СО. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 48 от дневния ред. 

По т. 48 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-ВК08-9849/12/23.01.23 г. относно 

довършване на процедура  по прилагане на подробен устройствен план за УПИ VIII-750, 839, кв.23, 

местност „ вилна зона Беликата“,  с. Панчарево, район „Панчарево“, придружен с: -писмо вх. № 
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СОА23-ВК08-4757/28.03.23 г.; - писмо вх. № СОА23-ВК08-9849/16/22.05.23 г. с приложена нова 

пазарна оценка и нов проект на решение с вносител: Николай Гюров – кмет на район Панчарево. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно довършване на процедура  по прилагане 

на подробен устройствен план за УПИ VIII-750, 839, кв.23, местност „ вилна зона Беликата“,  с. 

Панчарево, район „Панчарево“, придружен с: 

-писмо вх. № СОА23-ВК08-4757/28.03.23 г.; 

- писмо вх. № СОА23-ВК08-9849/16/22.05.23 г. с приложена нова пазарна оценка и нов 

проект на решение 

Заповядайте да представите доклада. 

Ирена Волева - зам.-кмет на район Панчарево: Става въпрос за закупуване на земята 

на собственик на законно построената сграда. Представена е трета поредна оценка, която е на 

стойност 53 323 лева без ДДС или 63 987 с ДДС на квадратен метър това е 91.33 лева с ДДС. 

Разглеждана е на Комисия по архитектура и градоустройство. Има приложено становище на главния 

архитект на район Панчарево, за това че няма възможност за поделяемост на терена. Става въпрос за 

693 кв.м. във вилна зона „Беликата“ 

Това е трета оценка. Първата беше около 45 хиляди, втората около 48 и тази е 53 323 без 

ДДС. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Нямаме въпроси. 

Преминаваме към гласуване с третата най-висока оценка. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № СОА23-ВК08-

9849/16/22.05.23 г., като на основание становище вх. № СОА21-ВК08-9849/12/23.01.23 г. от Д. 

Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, предлага в него да се отразят 

следните изменения: 

Точка  І.  да придобие  следната  редакция: „Дава съгласие за довършване на процедура  по 

прилагане на подробен устройствен план за УПИ VIII-750, 839, кв.23, местност „ вилна зона 

Беликата“,  с. Панчарево, район „Панчарево“, одобрен със Заповед № РД-09-161 от 27.03.2009 година 

на главния архитект на район „Панчарево“. 

Текстът, посочен  в т. І от  предложения проект за решение,  да стане т. ІІ, като на ред 2(втори), 

след  „…след 693 кв.м…“, да се добави „…(а по скица-690кв.м)…“. 

В т. II. вместо текста: „….по точка I“ да се запише текста: „ по точка II“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 49 от дневния ред. 

По т. 49 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-7406/19.05.2023 г. относно 

продажба на самостоятелни обекти, общинска собственост в сграда с идентификатор 
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55419.6707.2990.1,  с.Панчарево, район „Панчарево“, на „ТМ Риъл Истейтс“ ООД - собственик на 

поземлен имот с идентификатор 55419.6707.2990, при условията на чл. 66, във връзка с чл. 33 от 

Закона за собствеността, с вносител: Николай Гюров – кмет на район Панчарево. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно продажба на самостоятелни обекти, 

общинска собственост в сграда с идентификатор 55419.6707.2990.1,  с.Панчарево, район 

„Панчарево“, на „ТМ Риъл Истейтс“ ООД - собственик на поземлен имот с идентификатор 

55419.6707.2990, при условията на чл. 66, във връзка с чл. 33 от Закона за собствеността. 

Заповядайте да представите доклада. 

Ирена Волева - зам.-кмет на район Панчарево: Става въпрос за следното, заявителите 

са закупили горепосочените имоти от реститути след съдебни процедури за отмяна на отчуждаването. 

Това са самостоятелни обекти в сграда на първия етаж, на втория етаж и съответно на третия етаж по 

70 кв.м. застроена площ. Заявителите имат две трети от собствеността на сградата плюс УПИ-то също 

е тяхно и искат да закупят самостоятелните обекти, като за всеки един има отделна оценка приложена. 

Става въпрос, като ги съберем общо за 281 202 лева общо с ДДС. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте за въпроси. 

Госпожо Тагарева. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми колеги, за всички е известно, че аз не съм юрист, но преди минути бях 

информирана, че във въпросния доклад има правни пороци, които се надявам да бъдат изчистени и 

очакваме допълнително становище, което да бъде подадено към комисията от страна на госпожа 

Мария Праматарова, като директор на дирекция „Общинска собственост“. Това, което на мен ми 

направи силно впечатление, докато разглеждах доклада е, че става въпрос за сграда, която е с 

предназначение за здравни и социални функции и услуги и моето мнение е, че не бива с лека ръка да 

се отказваме от тази наша съсобственост. Ако не се бъркам общият устройствен план предвижда 

многоетажна жилищна сграда и имам огромни опасения, че с прекратяване на тази съсобственост 

най-вероятно във въпросното УПИ ще изникне един солиден и сериозен строеж. Така че, колеги 

призовавам Ви докато няма окончателно становище от директора на дирекция „Общинска 

собственост“ и това вече разбира се всеки по собствена воля и със своите принципи да вземе 

решението си, аз съм убедена в едно, че подобна сграда не бива да се отказваме с лека ръка от нея 

защото това очевидно е единствената на територията на село Панчарево и би била полезна в бъдещ 

период. Има още едно основание, че няма достъп до сградата. Всички знаем, че съгласно Законът за 

устройство на територията, кмета има правомощия чрез заповед да осигури такъв достъп, което 

разбира се винаги е много по-лесно когато се касае за общински имот за разлика от частен. 

С това приключвам, лично аз пак казвам не съм юрист, но имам съображения при 

условие, че бяха представени пред мен такива факти и очакваме допълнителни документи. 

Благодаря Ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

          Ирена Волева - зам.-кмет на район Панчарево: Правните основания са съгласувани 

изцяло с дирекция „Общинска собственост“ на Столична община. Да, така е сградата е бившата 

поликлиника в село Панчарево, от над 10 години няма нито един желаещ да се помещава в сградата. 

Двете джипита са си намерили и сключили договори в частна собственост и провеждат практиката 

там. Няма желаещи от над десет години. Собствениците, както казах заявителите, които искат да 

закупят в същото време подават документи за процедура за смяна на предназначението й. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

Господин Димитров, заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Имам още една добавка, която е 

основание и аз да подкрепя искането да се отложи. В самата преписка не виждам приложена 

експертната оценка за определяне пазарната цена на имота. Това вече не знам кой път ни се случва 

от район „Панчарево“ документацията, която е при нас в системата да не е пълна.  

Молбата ми е наистина и за това да го отложим, за да се провери преписката, да се види 

наистина експертната оценка и тогава да го разгледаме. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Вие възразявате ли има две предложения за отлагане с 

искане за допълнителна информация, така ли е госпожо Тагарева? 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Точно така. 

Ирина Волева - зам.-кмет на район Панчарево: Район „Панчарево“ няма притеснения, 

тъй като вече е съгласувал нещата с „Общинска собственост“ така че да -  имате право. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Гласуваме отлагане със съответната информация 

поискана от госпожа Тагарева, която за протокола ще ви помоля да уточните с госпожа Даскалова, за 

да можем да сме прецизни в искането си на информация. 

Преминаваме към гласуване. 
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Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

          Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията отлага произнасянето си с окончателно становище по доклада. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. Председател и г-

н Зафир Зарков 

Отлага се точката. 

Преминаваме към точка 50 от дневния ред. 

По т. 50  от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-5790/1/30.05.2023 г. относно 

учредяване право на строеж за пристройка към съществуваща сграда в УПИ XVIII-420, кв.2 / ПИ с 

идентификатор 04234.6916.420/ с. Бистрица, СО-район „Панчарево“, актуван с АЧОС 

№7367/18.07.2022 г., с вносител: Николай Гюров – кмет на район Панчарево. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно учредяване право на строеж за 

пристройка към съществуваща сграда в УПИ XVIII-420, кв.2 / ПИ с идентификатор 04234.6916.420/ 

с. Бистрица, СО-район „Панчарево“, актуван с АЧОС №7367/18.07.2022 г. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. Председател и г-

н Михаил Ставрев 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 20 от дневния ред. 

По т. 20 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-4863/18.05.23 г. относно 

провеждане на търг с явно наддаване за продажба на образуван отпадък с код 19 12 02 – черни метали, 

с вносител: Десислава Билева – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно провеждане на търг с явно наддаване за 

продажба на образуван отпадък с код 19 12 02 – черни метали. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. Председател и г-

н Михаил Ставрев 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 21 от дневния ред. 

По т. 21 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ТД26-3463/4/31.05.2023 г. относно 

подписване на Договор за организиране на система за разделно събиране на излязло от употреба 

електрическо и електронно оборудване (ИУЕЕО) между Столична община и „Екобултех“ АД, с 

вносител: Десислава Билева – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно подписване на Договор за организиране 

на система за разделно събиране на излязло от употреба електрическо и електронно оборудване 

(ИУЕЕО) между Столична община и „Екобултех“ АД 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 
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4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. Председател и г-

н Михаил Ставрев 

Приема се единодушно. 

Ще помоля по следващите точки да води госпожа Тагарева. 

Предлагам доп. точка 3 да се представи от госпожа Билева, като съвносител на доклада 

ще предложа да го отложим за четвъртък преди сесия. Коментирахме с колеги от различните 

политически групи, че проектът е добър, но имат нужда от повече време за запознаване, така че да 

им дадем това време, за да няма спекулации, защото наистина доклада е добър. 

Госпожо Билева, заповядайте да водите заседанието  по тези точки. 

Преминаваме към доп. точка 1 от дневния ред. 

По доп. т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ТД26-8735/1/12.06.23 г. относно 

заемообразно предоставяне на средства от Столична община на „Софекострой“ ЕАД,   

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Доклад,  относно заемообразно предоставяне на 

средства от Столична община на „Софекострой“ ЕАД 

Господин Димитров, заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Благодаря Ви, ние вашите отчети още не 

сме ги разглеждали, ще ги гледаме в следващите дни на балансови комисии. Имам твърде много 

въпроси и за мен не искам да използвам много тежки думи, но е абсолютно не управлението в интерес 

на общината, да се допусне такава голяма загуба, каквато има вашата компания в последната година. 

Честно казано не знам ние като Общински съвет, като принципал, как ще успеем това дружество да 

го задържим работещо в следващите години, защото не мога да си обясня как може приходите да 

идват спаднали почти двойно, мисля от 15 милиона на 8 милиона. Разходите за заплати да се запазват 

същите, а от другите разходи незначително да намаляват и в крайна сметка вие да имате финансов 

резултат загуба, почти половината от приходите Ви. Това не е тема на настоящия доклад, но това е 

причината, поради която не мога да подкрепя предоставянето на такива финансови средства от страна 

на общината. 

Благодаря Ви. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Господин Стойнев, заповядайте. 

НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ – общински съветник: Не е никак учудващо, ние сме 

дискутирали и друг път състоянието на дружеството, когато се работи по цени от 2015 година, трябва 

да имаме предвид за голямата инфлация през този период, за ръста в цените на горивата, за ръста в 

цените на работните заплати. Няма такова дружество, което да продължава да работи по цени от 2015 

година и да реализира печалба. Това е самоубийствено за всички дружества. Факт е обаче, че от 

януари месец тази година цените вече са актуализирани по тези договори, общинското дружество е 

изпълнявало през този период дейностите, които Столична община му е възлагала, но в следствие на 

факторите, които казах, разходите не могат да бъдат намалени така, както приходите. Самият вие 

казахте, че възлаганията от страна на Столична община са намалени значително, за три години близо 

три пъти са намалени. Това обаче, което предлагаме с този доклад и със следващия доклад е 

дружеството да се стабилизира финансово и да може да се развива, за да изпълнява тези важни задачи, 

които Столична община има и по отношение на почистването и по отношение на управлението на 

депата и по отношение на управлението и третирането на едрогабаритните отпадъци. Не е 

изключение в търговските дружества, които не само общината има, и на частния пазар да се 

регистрират такива загуби, само ще кажа в сравнение с транспортните дружества, на които 

многократно сме отпускали също такива заемни средства. Тук става въпрос за средства, които ще 

бъдат върнати в дълъг период, но които ще позволят на дружеството все пак да се стабилизира и да 

може да изпълнява тези функции. 
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ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Благодаря Ви, господин Стойнев. 

Заповядайте, господин Димитров. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Господин Стойнев, за съжаление това е 

едно от търговските дружества, което е най-непрозрачно. Вие казвате, че от 2015 година не са 

коригирани цените. Искам наистина да видя на какви цени се заплаща извозването на отпадъка и 

другите неща за това дружество, ще задам тези въпроси когато са на балансови комисии, но в крайна 

сметка ние да прехвърляме от план сметката за отпадъци, тоест там да слагаме едни нереално ниски 

разходи, които не съответстват на това, което трябва да извършва дружеството за мен, това е или 

неправилна политика на общината, но отново казвам, че проблемът за мен не е само от това, че не са 

актуализирани цените на услугите, но от това, че е намален обемът на услугите, а наистина разходите 

основно това го видях за персонал се запазват абсолютно същите, тоест не виждам на база намалени 

услуги да имате намаление от персонала, който е във фирмата. 

Благодаря.  

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Господин Марков, заповядайте. 

СТЕФАН МАРКОВ – общински съветник: Благодаря, като аз като съвносител ще се 

включа. 

Първо, наистина тази седмица ще разглеждаме на балансови комисии и това дружество. 

Господин Стойнев, изложи част от причините за състоянието, намаляването на услугите господин 

Димитров, зависи от основния възложител в случая това е общината. Многократно и преди няколко 

години, когато предлагахме и приемахме бизнес плана с разширяване на дейността сме обяснявали и 

продължавам да смятам за правилно Столична община да има подобно дружество, на което да може 

да разчита не само за сметосъбирането и сметоизвозването. Знаете, че когато приехме бизнес плана 

бяхме критикувани, че му разширяваме дейността, но това е едно дружество, на което общината във 

всеки един момент може да разчита за по-малки или по-големи СМР дейности. Когато дадена 

процедура не завърши или има необходимост нещо по-бързо да се случи това е инструментът на 

общината, който й гарантира, че не е зависима от когото и да било, да го кажа най-общо, може да 

реагира. Вероятно критиката не е към присъстващия изпълнителен директор, той е такъв от няколко 

месеца, но така или иначе ние всички сме солидарни със състоянието такова, каквото е, ние сме 

принципал. Ако е имало идеи за подобряване или нещо друго, може би е било редно да вземем 

отношение. Това, което е към момента е, че задължение има. Ние с този заем покриваме част от 

задълженията, за да няма запори и да се възпрепятства текущата работа на дружеството като от 

изплащане на заплати до разплащане по текущи обекти.  

В момента има малки обекти, по които  те работят и Вие добре знаете, че когато има запор 

без значение от доставчик или от НАП всяко едно дружество не може да разплаща нито заплати, нито 

други разходи. Това е, което се опитваме да направим.  

Относно бъдещето и дали трябва да има такова дружество, трябва да има такова 

дружество разбира се, най-малкото заради следващия ни доклад, а именно инсталацията за 

едрогабаритен отпадък, която не може да се случи никъде другаде освен на техния терен. Имало е 

критики в миналото и за терена, има история и т.н., това което ние правим с тези два доклада, смятам 

за оптималното в настоящата ситуация. Дружеството да се стабилизира, да има потенциал и някакво 

базово спокойствие, ако не ресурс, да работи по текущите задачи и по следващия доклад, който ще 

коментираме днес и в четвъртък да може да работи по тази инсталация, която е изключително важна. 

Иначе най-лесно е да кажем: „Не става“, да го закрием или нещо друго, но не мисля, че това е 

работещо решение. Когато са намалени услугите за някои от възлаганията за последните години в 

някаква степен, а в същото време разходите са се вдигнали вероятно е нормално, но това ще го 

обяснят и настоящия изпълнителен директор, вероятно и миналия изпълнителен директор, тъй като 

ще се отчитат и 2022-ра ще дойде на балансови комисии, така че да може наистина подробно да се 

обясни. Случайно стана, но може би е добре, че тази седмица гледаме тези доклади в седмицата, в 

която ще гледаме и балансовите комисии, за да можем наистина да имаме пълната картина по този 

въпрос. Не мислете, че ние сме във възторг от доклада, който вкарваме, но така или иначе ние сме 

тук за да решаваме проблеми, а не да внасяме само докладите, които ни се иска на всички когато са 

положителни. Има и доклади, които не са толкова положителни, но трябва да са факт и приветствам, 

че и вие по някои от тях се включвате, когато ги приемете добре. 

НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ – общински съветник: Още две неща да допълня, които 

считам, че са изключително важни. Цялата информация която искате, може да бъде предоставена, 

може да бъде гледана имаше и питане по този въпрос за договори, изпълнение и т.н., така че не 

разбирам твърдението, че е непрозрачно дружеството защото всякаква информация, която пожелаете 

може да бъде предоставена – първо. 

Второ, защо се запазват разходите за работна заплата. И аз също смятам, че вероятно би 

могло да бъдат намалени, но имайте предвид колеги, по време на Ковид кризата, след това при 
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увеличаването на цените, едно от основните неща беше да се съхрани персонала, не случайно редица 

дружества ние първо взехме решение в Общинския съвет и се отказахме от приходи в хазната над 8 

милиона лева, за да може малкият бизнес да просъществува и да запази хората. Знаете как бяха тогава 

ограничени излизанията, работата и т.н., хората от това дружество работеха на терен и изпълняваха 

такива задачи.  

На второ място, имаше възможност по различни програми от държавата да се осигурява 

финансиране там – 90, 10, 60 на 40 и т.н., това дружество не е можело да получи такава помощ от 

държавата, но има дружества, които действително трябва да продължат да съществуват и трябва да 

запазят все пак някакъв персонал, който работи тази дейност, защото в противен случай сега, когато 

искаме да разширим дейността няма как да го направим, тъй като всички знаете какъв е проблемът с 

работната ръка. В България това сега е един от най-големите проблеми и не само ромите, които са 

предимно трудещи се в това дружество, внасят се вече хора от къде ли не ща за вършат тази черна и 

неблагодарна работа. 

Така, че от тази гледна точка,  аз самия  също мога да имам някакви забележки, но в 

крайна сметка действително е много важно да се работи с тези хора и да се запазят като актив на 

дружеството. 

СТЕФАН МАРКОВ – общински съветник: Забравих да кажа, че има в част от 

забележката ви, че се поддържа персонал и т.н., бяхме коментирали и ние когато внасяхме доклада 

защо не се съкращава и т.н., един пример само се сетих да ви споделя, например едно такова 

дружество не само това и частните такива не знам колко са, поддържат зимата техника и персонал за 

зимно почистване. Ние знаем колко често валя в София, това дали вали или не всяко едно дружество 

държи на стендбай машини, хора, за да ако завали, те да са на терен. Знаете, че дружеството се 

занимава с Красна полян, гробища и не знам още какви други обекти, общински пътища чисти.  

Така, че да - не е приятно, когато имаш разходи за нещо, от което не можеш да имаш 

приходи и това не зависи от нас. 

Това е по част от критиката Ви за поддържане на персонал и т.н., да - трябва да се 

поддържа, защото утре ще кажете като завали сняг защо няма почистване. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Напълно поддържам, че ние трябва да 

имаме общинско комунално дружество и за това мисля, че нямаме спор, въпроса е да не ни тежи като 

воденичен камък, а наистина да бъде ефективно работещо дружество. Ние на балансова комисия, в 

много по-детайли ще влезем, за да се види наистина какви са тези причини, за да се трупат и това не 

е за една година загуба, а и когато се говори за Ковид да забравим, че все пак е 2022 година, не 

говорим за  2021 година, през 2022 година Ковид кризата беше отминала, просто наистина видях, че 

и за депото в Долни Богоров значително е намаляла работата 2022 година и по други позиции. Много 

ще държа да видим този анализ защо наистина имаме …Ние трябва да имаме яснота за 2023 година 

как ще се развива това дружество и в следващите години и дали наистина ще може да изпълнява тези 

функции, за които съществува. Наистина да бъде едно силно комунално дружество и силно 

строително общинско дружество. И аз също искам да е добре работещо, но просто съм изключително 

притеснен от това, което се случва в последните години в това дружество. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Колеги, благодаря за дискусията. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“?  

Има ли „въздържали се“?  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров Против 

6. Пеню Пенев 

Въздържал 

се 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   
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  в т.ч.: 8 

                                 За 6 

                                Против 1 

                               Въздържали се 1 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател  

Докладът се приема. 

Преминаваме към доп. точка 3 от дневния ред. 

По доп. т. 3 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-10446/9/12.06.23 г. относно 

проектиране и изграждане на Инсталация за третиране на едрогабаритни отпадъци (ЕГО),образувани 

на територията на Столична община, с вносители: Николай Стойнев, Лорита Радева, Анна Стойкова 

и Стефан Марков – общински съветници 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Доклад,  относно проектиране и изграждане на 

Инсталация за третиране на едрогабаритни отпадъци (ЕГО),образувани на територията на Столична 

община. 

Госпожо Билева, заповядайте. 

Господин Стойнев, заповядайте. 

НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ – общински съветник: София направи сериозен напредък в 

управлението на отпадъците в последните години, но това е процес, който непрекъснато се развива и 

от тази гледна точка ние трябва да минем на следващо ниво, едрогабаритните отпадъци са тази част 

от системата, която създава впечатление за мръсотия около кофите. Знаете, че в момента всичко се 

изхвърля около кофите където след това се транспортират по договори с фирмите, без график, тоест 

има график, но не всеки го спазва. За да може да канализираме тези усилия е много важно целият 

поток от едрогабаритни отпадъци да бъдат насочвани към едно специализирано предприятие, 

инсталация, която да обработва този едрогабаритен отпадък и най-важното да може да го третира по 

екологосъобразен начин така, че част от тези продукти да се използват повторно, други да се 

рециклират и изобщо да направим този зелен кръг в икономиката. 

Анализирайки, кмета Фандъкова с госпожа Билева и нейният екип направиха анализ с 

помощта на експерти и консултанти, така че изследваха различни варианти и съгласно този анализ 

препоръката е да се използва теренът, който е собственост на дружеството „Софекострой“. Ние имаме 

един подходящ терен, собственост на нашето дружество, който можем да използваме за изграждането 

на една такава инсталация и мисля, че дружеството, което има предмет на дейност такава дейност, 

перфектно си пасва на мястото и може там да реализира такъв проект, да работи и в крайна сметка да 

носи ползи за Столична община и това е всъщност, което предлагаме е да им възложим те да започнат 

тези макар, че трябва да призная, че те са започнали предварително, тъй като големият терен от 30 

декара е разделен на два поземлени имоти и те започнаха дейност по изработването на ПУП, който 

да може да реализира такава инсталация. Но действително за да могат да търсят и финансиране за 

реализирането на един такъв проект е необходимо да вземем такова решение, а вече детайли по самия 

начин, по самата инсталация може госпожа Билева да даде, ако имате въпроси, ако не колегите 

разбира се предстои да се запознаят и на следващи комисии. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Благодаря Ви, господин Стойнев. 

Госпожо Билева, заповядайте. 

ДЕСИСЛАВА БИЛЕВА – зам.-кмет на СО: Благодаря Ви, госпожо председателстващ, 

честит рожден ден и всичко най-хубаво! 

Датата явно е специална така, че в контекста на всичко, което чух и използвам случая, че 

„Софекострой“ са тук и от Вашите думи господин Димитров мисля, че този доклад е именно 

доказателство за това, че нашата, цялата политика по отношение на управлението на отпадъците 

следва и тенденция насочена към нашето общинско дружество, което ние искаме в период да 

развиваме в бъдеще, както и към момента го правим. 

Много е важно да се каже, както каза и господин Стойнев отчете, ние с госпожа 

Фандъкова отдавна работим по темата „Отпадъци“ знаете RDF, който за съжаление се спря, третата 

фаза за да завърши нашата интегрирана система за управление на отпадъците, но ние още 2020 

година, не спирайки проекта за RDF и към настоящия момент продължаваме да търсим алтернативни 

източници и смятам, че и тук трябва да се обединим, има такива възможности, така че се надявам 

всички заедно пак да продължим напред в тази посока, защото тя е решение за това София да не се 

зарине с отпадъци и занапред. И част от нашата политика е още 2020 година, знаете с решение на 

Столичния общински съвет от 27 декември 2020 година, за което Ви благодаря тогава лично и Вие 

ни подкрепихте, ние внесохме доклад за отчисление и в тях бяхме предвидили средства за наемане 
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на консултанти, които да разработят прединвестиционни  проучвания за едрогабаритния отпадък и 

за строителния отпадък.  

Разбира се, избрахме след обществена поръчка, изцяло публично достъпна избрахме 

изпълнител, който да извърши тази дейност и разбира се създадохме екип вътрешен от експерти, 

които на всеки един етап да приемат тяхната работа. Тук активно участие взеха и арх. Здравков, за 

което съм му безкрайно благодарна, защото както спомена Николай Стойнев в разработката ние 

бяхме дали три площадки и това е площадката на район „Люлин“, на Требич и на Суходол. Разбира 

се, понеже това е площадка, която ще обслужва тежкотоварна техника, едрогабаритен отпадък, 

говорим за капацитет на инсталация над 91 хиляди тона отпадък, трябваше да има отговарящи на 

изискванията – транспортна достъпност, достатъчно място за да бъдат разположени съответните 

модули, които предвижда тази инсталация, така че Люлин се оказа изключително подходяща 

площадка, тя е с площ 23 декара, като девет от тях са земеделски земи, ние направихме ПУП 

благодарение на „Софекострой“  те взеха също много дейно участие, както каза господин Стойнев от 

началото ги въвлякохме в процеса, защото се оказа, че тяхната площадка е най-подходяща и реално 

в момента сме и в одобрен ПУП и предстои наистина и се надявам всички да подкрепите това 

намерение за да вървим напред. Това, което е изключително важно да знаете защо го правим, защото 

ние не просто предлагаме една инсталация за едрогабаритен отпадък, ние предлагаме и система за 

събиране на едрогабаритния отпадък, тоест общинското дружество в бъдеще да може да обслужва 

територията на Столична община изцяло и тогава няма да ви се налага да виждате около контейнерите 

тези маси, столове, бюра, които знаете те нито попадат в разделните контейнери, нито в смесения 

битов, тоест в сивите контейнери вие не може да си сложите масата и стола. Знаете, че имаме графици, 

които за съжаление не всеки гражданин е добросъвестен и не изнася в този ден отпадъка си, и 

наистина когато се мине понякога не е спазен графикът, тоест ако вие сте в район „Младост“ графика 

ви е в четвъртък и вие в понеделник изнесете своя отпадък, нормално като минете вторник или сряда 

да го видите и казвате „Това не е чисто“. 

Ние не само искаме това да стане, а ние правим нещо, което е изцяло в контекста на 

кръговата икономика, инсталацията е изключително модерна. Имайте предвид, че сме съобразили 

всички най-добри налични техники, зелени решения и всички покривни конструкции ще бъдат със 

соларни инсталации. Ще имаме шоу рум, говорим много за три модула – Център за работилница, в 

която след това и шоу рум да могат да се продават нещата, следваме изцяло европейската практика и 

лично ние с директора на отпадъците ходихме във Виена с госпожа Лили Колева, която е с мен, те 

там прилагат този механизъм, изключително успешно е работещ, така че ние се опитваме в този 

проект да включим и тази част – работилница, хора, център за повторна употреба, да могат и децата 

да виждат колко е важно това не е отпадък, а бих казала Б, като бъдеще, а не Б като боклук и за това 

тази суровина е важно да бъде приета навреме и да бъде обработена по съответния начин, защото тя 

е суровина и носи приход.  

Другото, което много ме впечатли и вярвам, че наистина ще дадем шанс на 

„Софекострой“ да върви напред именно да е дружество, което да излезе благодарение на тази 

дейност, за която ние се обединяваме да му я делегираме напред и да управлява процеса по 

отпадъците най-вече едрогабаритния отпадък, е именно това, че финансовият анализ, който е 

разработен също дава наистина голяма нетна норма на възвращаемост. Той е разработен изцяло в 

насоките на JASPERS за тридесетгодишен период така, че това също ми дава надежда дружеството 

да може да получи необходимото финансиране. Само да кажа, че този проект, понеже знаете, че за 

RDF стана голям проблем, за съжаление ЕИБ като видяха проекта казаха „Ние сме с две ръце, с три 

ръце, това е бъдеще“ и всички банки между другото насочват своето финансиране в такива проекти, 

които решават елемент на проблем, който се превръща в суровина в кръгова икономика. 

Така че, за мен инсталацията на Люлин ще е едно такова нещо, защото ние не просто ще 

имаме една инсталация, ние ще имаме и шоу рум за повторна употреба. Ще имаме и обучителен 

център и много неща така, че това наистина смятам, че ще е много полезно, ако имате въпроси сме 

готови с екипа на среща. Екипът е от десет човека, на всеки един етап приемахме работата, връщахме 

я, коригирахме и тук да благодаря на съветниците Николай Стойнев много активно също вземаше 

участие, така че смятам, че трябва да се обединим в нещо смислено в бъдеще, което може да направи 

града ни все по-чист. 

Благодаря Ви. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Изключително много Ви благодаря госпожо Билева, 

както обичайно сте много изчерпателна. На моменти си мислех какво налага всъщност гласуването 

на този доклад в четвъртък при така подробно направените разяснения и още днес, но така или иначе 

сме го обсъдили. 

Има ли други колеги общински съветници. 

Заповядайте, господин Димитров. 
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БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Благодаря Ви, госпожо Тагарева. 

Два съвсем кратки въпроса, първо доколкото разбрах финансирането ще е заемообразно 

от Европейската инвестиционна банка и другото е молбата, ако може презентацията, която ще ни 

покажете към преписката да се прикрепи за да можем предварително да се запознаем, ако е възможно. 

СТЕФАН МАРКОВ – общински съветник: Разговарях с господин Таков и колеги от 

„ДБ“ господин Божков и други, които казаха принципно, че идеята е добра и подкрепят доклада и 

искат малко повече време да се запознаят, което е и причината аз да предложа да го отложим преди 

заседанието за четвъртък. 

Предлагам госпожа Билева за четвъртък когато ще се съберем да е заредена 

визуализацията ,ние ще направим вероятно съвместно заседание с Комисията по икономика, ако той 

така прецени, така че всички да могат да видят как ще изглежда, наистина много модерно 

съоръжение. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Позволявам си само един въпрос, госпожо Билева 

миналата, по-миналата година в поредицата от няколко, от минали години помня, че район 

„Панчарево“ разходваше най-много средства от всички 24 столични района за почистване на 

едрогабаритен отпадък, все още ли е такава ситуацията? 

ДЕСИСЛАВА БИЛЕВА – зам.-кмет на СО: Лично ви благодаря, защото в район 

„Панчарево“ активно сега благодарение на Вас знаете, че провеждаме кампании за да възпитаваме 

хората да спазват графиците. За съжаление това, което виждам лично и аз в последните месеци ходих 

и в Казичене, специално виждам едни нерегламентирани изхвърляния на отпадък навсякъде, което 

създава голям проблем. Знаете, че е вменено и на кметовете на райони, но не само, защото ние заедно 

с тях трябва да работим. Най-лесно е да кажем, не допускайте, но имайте предвид, че кметовете на 

част от районите работят безупречно. Тук са част от кметовете, но специално там лично ви казвам, 

какво казват, че самите кметове казват на гражданите да изхвърлят отпадъка там, това за мен е 

недопустимо. Така че, това е  голям проблем, който видяхме там. Активно работим, изпращаме освен 

Столичен инспекторат и допълнително наши екипи, които обхождат, минават по камионите но 

наистина район „Панчарево“ за съжаление и към днешна дата по отношение на едрогабаритния 

отпадък наистина е с най-големи количества по данните, които има в информационната система за 

управление на отпадъците. 

Смятам, че такъв тип подобни действия, това ще може да се реши и ще може не да бъде 

нерегламентирано сметище, а ще бъде една суровина и само да кажа, изпуснах в своето изложение, 

че ние стъпихме на данни от 2017 година, когато количеството на едрогабаритния отпадък беше 70 

хиляди тона годишно, 2022 година количеството едрогабаритен отпадък е 91 500 тона, тоест ние 

имаме за този период значително увеличение.  

По отношение на поставения въпрос от господин Бойко Димитров, представих ви как ще 

изглежда инсталацията и наистина изглежда много съвременно, модерно и смятам, че това е пътят за 

реализация, но това което е много важно да кажем, че „Софекострой“ се надявам да може да намери 

източник и финансиране. Проблемът е с Европейската инвестиционна банка те нямат нищо против, 

дори искат да ни дадат средства и знаете, че вече не можем да дадем гаранция шест месеца преди 

изборите, това ни е проблемът, който ние имаме, но лично аз днес си направих среща сутринта в десет 

часа с директора и ЕИБ и ще се опитаме да говорим, проблемът е с тях, те са готови да ви дадат, но 

трябва пак гаранция от общината. Лично аз проведох среща и с ББР, те се включиха в една кампания 

в Западен парк направиха много неща, изцяло също са готови да съдействат, тоест само като чуха с 

господин Стойнев си спомням, че ходихме в Общинска банка, като чуха за тази идея още тогава 

искаха да дадат заем, така че се надявам наистина това да е смислена инвестиция с потенциал за 

развитие, защото когато имате нетна норма на възвращаемост 1969, като я видяха всеки искаше, някак 

си грабнаха идеята, просто само като я чуят, така че благодаря ви за разбирането. Надявам се да се 

обединим за нещо такова и всички заедно вие сте принципал на Столичния общински съвет, така че 

„Софекострой“ е дружество, което ще може да бъде наблюдавано, за да реализира наистина тази 

мащабна инвестиция. 

Благодаря. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Много Ви благодаря, госпожо Билева за отговора на 

моя въпрос въпреки, че информацията не е особено обнадеждаваща, но без да ви лаская с възхищение 

всеки път проследявам информацията, която представяте на нашето внимание и разширявате 

допълнително като данни. 

Благодаря ви. 

Господин Петров, заповядайте. 

ИВАН ПЕТРОВ: гражданин, благодаря. 

Искам да поставя въпроса така, тъй като стана ясно, че най-важното нещо, което е довело 

до този проект е събирането на много едрогабаритни отпадъци до кофите за смет. Въпросът е, това 
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ще засегне ли служителите на Столичния инспекторат, тъй като и досега те изпълняват тези функции, 

а аз не съм чул упреци от страна нито от Общинския съвет, нито от общината за дейността на 

служителите от Столичния инспекторат, които не са малко и мисля, че са 425 души. 

Така, че от тази гледна точка това е въпросът. И още един въпрос, тази възвращаемост, 

за която тук  са заложени 50 милиона лева, ако не се лъжа в първоначалната презентация, каква е 

възвращаемостта на средствата за този завод, защото искам да ви обърна внимание, че и Европейския 

съюз сложи ръка  върху някои дейности за изхвърлянето на отпадъци, като регламентират, че те не 

бива да се превръщат в отпадъци в твърде кратък срок, тоест те имат възможност за намиране на 

втора функция, така и тези едрогабаритни отпадъци, които понякога са с електроника и без 

електроника са част от тази философия на Европейския съюз, тоест тук предвидено ли е това нещо, 

че етапът, който е сега констатиран за наличието на много едрогабаритните отпадъци ще намалява от 

европейска гледна точка във връзка с техните директиви? 

Благодаря. 

ДЕСИСЛАВА БИЛЕВА – зам.-кмет на СО: Много кратко ще отговоря на гражданина 

господин Петров и се радвам, че има толкова будни граждани, които мислят за кръговата икономика. 

Господин Петров, на първия въпрос за Столичния инспекторат, те и към днешна дата 

осъществяват функциите си на контрол и пак казвам, че това е съзнанието на гражданите, които не 

спазват стриктно графиците за едрогабаритен отпадък и когато Столичен инспекторат констатира 

нерегламенирано изхвърляне от гражданите разбира се, че отправя към тях препоръки и съответно 

при второ нарушение им дава фиш или иска да не се допуска това, но това е много важно съзнание, 

защото Столичен инспекторат винаги го използваме за нарицателно, но благодарение на Столичния 

инспекторат се извършват много дейности на територията на Столична община и само да кажа, че се 

спекулира с бройката, наистина по щатно разписание те са 424 човека, защото това е решението на 

Столичния общински съвет, но от три години откакто и аз съм тук, заетата щатност на Столичния 

инспекторат е не повече от 320 човека, така че това е важно да го отбележа, защото създава проблеми 

по заплати и се надявам да ни подкрепят след това и за заплатите. Така че, много  лесно е само да 

обвиняваме, но хората работят и са на терен и винаги подобряваме процесите на работа. 

По отношение на втория въпрос, точно това е смисълът на тази инсталация, да може 

отпадъка да не е замърсен. Да може отпадъка веднага де се вземе, за да може да се ремонтира и 

повторно да влезе в продажба именно в този шоу рум, който ние предвиждаме една от сградите, които 

са там е точно за това, да може боклука да стане суровина максимално бързо и да се върне отново в 

употреба. 

Финансовият анализ е за 30 годишен период, нормата на възвращаемост е 19,69 и е 

разработен по финансовия анализ и по насоките на JASPERS, които са за периода 2021 – 2023 година. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Господин Марков, заповядайте. 

СТЕФАН МАРКОВ – общински съветник: Благодаря на госпожа Билева, може да 

продължите дискусията, но тъй като има доста вносители, които изчакват.  

Дискусията ще продължи в четвъртък, от сега казвам, че заседанието ще е от 9.30 часа, 

запазили сме вече залата, така че ще продължим тогава дискусията по тази точка. Така или иначе 

няма да я гласуваме, мисля че подробно беше изложена.  

Ако не възразявате да продължаваме към другите точки на господин Стойнев, това е 

моето предложение. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията отлага произнасянето си с окончателно становище по доклада. 

 

 ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Преминаваме към доп. точка 2 от дневния ред.  

По доп. т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ТД26-6595/4/12.06.23 г. относно даване на 

съгласие „Пазари Възраждане“ ЕАД да разходва собствени средства за извършване на строително-

монтажни дейности на Временен Цветен пазар, находящ се в ПИ с идентификатор 68134.609.1258, 

част от УПИ III – за автогара, кв. 400, м. „Левски – Ботевградско шосе – рамка“, район „Подуяне“, гр. 

София, с вносители: Николай Стойнев и Стефан Марков – общински съветници. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Доклад, относно даване на съгласие „Пазари 

Възраждане“ ЕАД да разходва собствени средства за извършване на строително-монтажни дейности 

на Временен Цветен пазар, находящ се в ПИ с идентификатор 68134.609.1258, част от УПИ III – за 

автогара, кв. 400, м. „Левски – Ботевградско шосе – рамка“, район „Подуяне“, гр. София. 

Има ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 
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Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 68 от дневния ред. 

По т. 68 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-НЦ62-144/2/08.06.2023 г. относно даване 

на съгласие за премахване на стара административна сграда, разположена на територията на „Женски 

пазар“ и стартиране на дейности по изграждане на павилиони на нейно място и облагородяване на 

околното пространство“, с вносители: Николай Стойнев и Стефан Марков – общински съветници 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Доклад, относно даване на съгласие за премахване 

на стара административна сграда, разположена на територията на „Женски пазар“ и стартиране на 

дейности по изграждане на павилиони на нейно място и облагородяване на околното пространство“. 

Заповядайте, господин Стойнев. 

НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ – общински съветник: Става въпрос за старата сграда, която 

се намира на входа на пазара откъм бул. „Сливница“, тя не се използва и дружеството трябва да я 

разруши за собствена сметка. Това е предметът на решението. След това там ще бъде реализиран 

проект, който е обсъден заедно с живущите около пазара, така че да може да се реализира цялостен 

проект, цялостен облик на Женския пазар.  

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Благодаря господин Стойнев, вие на практика 

представихте доклада. Ние предварително сме се запознали със съдържанието на доклада. 

Има ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 
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8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Господин Марков, заповядайте. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАКОВ: Колеги преминаваме към точка 51 от дневния 

ред. 

По т. 51 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6638/1/10.05.23 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на 

обекти, представляващи части от имоти – публична общинска собственост, за осъществяване на 

ученическо столово хранене в общински училища на територията на Столична община – район 

„Средец“, находящи се в сградата на 7 СУ „Свети Седмочисленици”, придружен с писмо вх. № 

СОА23-ВК08-6638/2/02.06.23 г. с приложен нов проект за решение, с вносител: Трайчо Трайков – 

кмет на район Средец. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, представляващи части от имоти – 

публична общинска собственост, за осъществяване на ученическо столово хранене в общински 

училища на територията на Столична община – район „Средец“, находящи се в сградата на 7 СУ 

„Свети Седмочисленици”, придружен с писмо вх. № СОА23-ВК08-6638/2/02.06.23 г. с приложен 

нов проект за решение. 
Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

        Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № СОА23-ВК08-

6638/2/02.06.23 г 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 52 от дневния ред. 
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По т. 52 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6639/1/10.05.23 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на 

обекти, представляващи части от имоти – публична общинска собственост, за осъществяване на 

ученическо столово хранене в общински училища на територията на Столична община – район 

„Средец“, находящи се в сградата на 6 ОУ „Граф Н.П. Игнатиев”, придружен с писмо вх. № СОА23-

ВК08-6639/2/02.06.23 г. с приложен нов проект за решение, с вносител: Трайчо Трайков – кмет на 

район Средец. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, представляващи части от имоти – 

публична общинска собственост, за осъществяване на ученическо столово хранене в общински 

училища на територията на Столична община – район „Средец“, находящи се в сградата на 6 ОУ 

„Граф Н.П. Игнатиев”, придружен с писмо вх. № СОА23-ВК08-6639/2/02.06.23 г. с приложен нов 

проект за решение 
Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № СОА23-ВК08-

6639/2/02.06.23 г. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 53 от дневния ред. 

По т. 53 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6437/1/10.05.23 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на 

обекти, представляващи части от имоти – публична общинска собственост, за осъществяване на 

ученическо столово хранене в общински училища на територията на Столична община – район 

„Средец“, находящи се в сградата на 38 ОУ „Васил Априлов”, придружен с писмо вх. № СОА23-

ВК08-6437/2/02.06.23 г. с приложен нов проект за решение, с вносител: Трайчо Трайков – кмет на 

район Средец. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, представляващи части от имоти – 

публична общинска собственост, за осъществяване на ученическо столово хранене в общински 

училища на територията на Столична община – район „Средец“, находящи се в сградата на 38 ОУ 

„Васил Априлов”, придружен с писмо вх. № СОА23-ВК08-6437/2/02.06.23 г. с приложен нов 

проект за решение. 
Има ли въпроси? Няма. 
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Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № СОА23-ВК08-

6437/2/02.06.23 г. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 54 от дневния ред. 

По т. 54 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6635/1/10.05.23 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на 

обекти, представляващи части от имоти – публична общинска собственост, за осъществяване на 

ученическо столово хранене в общински училища на територията на Столична община – район 

„Средец“, находящи се в сградата на 9 ФЕГ „Алфонс дьо Ламартин”, придружен с писмо вх. № 

СОА23-ВК08-6635/2/02.06.23 г. с приложен нов проект за решение, с вносител: Трайчо Трайков – 

кмет на район Сердика. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, представляващи части от имоти – 

публична общинска собственост, за осъществяване на ученическо столово хранене в общински 

училища на територията на Столична община – район „Средец“, находящи се в сградата на 9 ФЕГ 

„Алфонс дьо Ламартин”, придружен с писмо вх. № СОА23-ВК08-6635/2/02.06.23 г. с приложен нов 

проект за решение 
Има  ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № СОА23-ВК08-

6635/2/02.06.23 г. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 
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7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 55 от дневния ред. 

По т. 55  от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-4893/1/28.04.23 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на 

недвижим имот -  публична общинска собственост, находящ се в гр. София, Столична община – район 

,,Средец“, парк ,,Княз Борисова градина“, с вносител: Трайчо Трайков – кмет на район Средец. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на недвижим имот -  публична общинска 

собственост, находящ се в гр. София, Столична община – район ,,Средец“, парк ,,Княз Борисова 

градина“. 

Има предложение за изменение. Съществуващата т. 1. /арабска/„ Дава 

съгласие…………………..“ да стане съответно т. I. /римска/ 

Съществуващите т.т. I. и II. да се преномерират и да станат съответно т. II. и III. 

Има ли въпроси? Не виждам. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

изменения: 

Съществуващата т. 1. /арабска/„ Дава съгласие…………………..“ да стане съответно т. I. 

/римска/ 

Съществуващите т.т. I. и II. да се преномерират и да станат съответно т. II.  и  III. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 56 от дневния ред. 
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По т. 56 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА19-ГР94-2789/13/19.05.2023 г. относно 

предложение за провеждане на процедура по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, за промяна на подробен 

устройствен план м. „Бенковски“, кв. 29 и процедура по чл. 199 ЗУТ за улица-тупик от о.т. 168А, о.т. 

168Б до о.т. 168В, с вносител: Тодор Кръстев – кмет на район Сердика. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно предложение за провеждане на 

процедура по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, за промяна на подробен устройствен план м. „Бенковски“, 

кв. 29 и процедура по чл. 199 ЗУТ за улица-тупик от о.т. 168А, о.т. 168Б до о.т. 168В. 

Колеги, има нов проект за решение.  

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, съгласно становище вх. 

№ СОА19-ГР94-2789/13/19.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект 

на СО. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 57 от дневния ред. 

По т. 57 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6363/2/30.05.23 г. относно 

довършване на процедура по прилагане на подробен устройствен план по реда на ЗУТ, чрез 

определяне на квоти на съсобственост в урегулиран поземлен имот, находящ се на територията на 

район „Връбница“ и последващо учредяване на право на строеж върху общинския дял от 

съсобствения имот, срещу обезщетение За Столична община с равностойни обекти в бъдещата сграда, 

с  вносител: Младен Младенов – кмет на район Връбница. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно довършване на процедура по прилагане 

на подробен устройствен план по реда на ЗУТ, чрез определяне на квоти на съсобственост в 

урегулиран поземлен имот, находящ се на територията на район „Връбница“ и последващо 

учредяване на право на строеж върху общинския дял от съсобствения имот, срещу обезщетение За 

Столична община с равностойни обекти в бъдещата сграда 

Има становища на Д. Барбалов и З. Здравков.  

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 
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1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище 

вх. № СОА23-ВК08-6363/2/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. 

архитект на СО, предлага следните изменения в т. 4 от проекта на решение: 

- текстът: „….самостоятелни обекти в бъдещата сграда…..“ да се промени на: 

„….самостоятелни жилищни обекти в надземната част и гаражи и/или паркоместа в подземната част 

от бъдещата сграда……“. 

- вместо текста: „….не е по-ниска от актуалната пазарна цена ….“ да се чете: „….не е по-

ниска от актуалната пазарна оценка и не по-ниска от данъчната оценка ….“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 58 от дневния ред. 

По т. 58 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-5700/1/17.05.2023 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок 

от 5 години на  недвижим имот-частна общинска собственост, представляващ едноетажна масивна 

сграда с идентификатор 68134.2818.476.3, със застроена площ от 116 кв.м., попадаща в УПИ І-476“за 

читалище и кметство“, кв.39, м. “кв. Обеля“, ул. “Ефрем Чучков“ № 1, район „Връбница“, с вносител: 

Младен Младенов – кмет на район Връбница. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 5 години на  недвижим имот-частна 

общинска собственост, представляващ едноетажна масивна сграда с идентификатор 

68134.2818.476.3, със застроена площ от 116 кв.м., попадаща в УПИ І-476“за читалище и кметство“, 

кв.39, м. “кв. Обеля“, ул. “Ефрем Чучков“ № 1, район „Връбница“. 

Имате ли въпроси? Няма. 

В т. 1 от проекта за решение, след текста: „…провеждане на“ да се добави следния текст: 

„ публично оповестен“ 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение: 

В т. 1 от проекта за решение, след текста: „…провеждане на“ да се добави следния текст: „ 

публично оповестен“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 
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4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 59 от дневния ред. 

По т. 59 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-2400/4/30.05.23 г. относно 

процедура по придобиване от Столична община на ПИ с проектни идентификатори 68134.1006.2850 

и 68134.1006.2851, собственост на физически лица, които попадат в улична регулация, в обхвата на 

ул. „Шарл Шампо“, м. „Манастирски ливади – изток“, по плана на  гр. София, район „Триадица“ , с 

вносител: Димитър Божилов – кмет на район Триадица. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура по придобиване от Столична 

община на ПИ с проектни идентификатори 68134.1006.2850 и 68134.1006.2851, собственост на 

физически лица, които попадат в улична регулация, в обхвата на ул. „Шарл Шампо“, м. „Манастирски 

ливади – изток“, по плана на  гр. София, район „Триадица“ . 

Има ли въпроси? Няма. 

Има становища с изменения от Д. Барбалов и З. Здравков, които са на Ваше 

разположение.  

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище 

вх. № СОА23-ВК08-2400/4/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. 

архитект на СО, предлага следните изменения: 

Да се създаде нова т. І в проекта за решение, със следния текст :  

„ І.  Включва в Програмата за придобиване, управление и разпореждане с общинска 

собственост на Столична община за 2023 година в раздел ХІ. „Придобиване от Столична община на 

недвижими имоти, собственост на граждани или юридически лица“, имотите, описани в т. II:“ 

- Точка І да стане съответно т. ІІ; 

- Точка ІІ да стане съответно т. ІІІ; 

- В т. ІІ, преди текста: „…..Георги Мирчев Иванов“ да се запише следния текст: „Екатерина 

Петрова, Иванка Бендурска, Стоян  Милушев, Иво Милушев, “ 

В правните основания на проекта за решение да се заличи текста: „чл. 21, ал. 4 и ал. 5 от 

Закона за общинската собственост“, като вместо него се запише следния текст: „чл. 34, ал. 1 и ал. 2 

от Закона за общинската собственост“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 
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6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 60 от дневния ред. 

По т. 60 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6177/1/30.05.23г. относно 

процедура по чл.15, ал.3 и ал.5 от Закона за устройство на територията, във връзка с изменение на 

ПУП-ИПРЗ на УПИ Х-„за ТП“ и УПИ ХI-1332, 1387-„за Жс“, кв.77 и процедура по доброволно 

прилагане на ПУП-ПР за УПИ I-1330, кв.82, м.“Кръстова вада и Южен парк IV част“, район 

„Триадица“, с вносител: Димитър Божилов- кмет на район Триадица. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад,  относно процедура по чл.15, ал.3 и ал.5 от Закона 

за устройство на територията, във връзка с изменение на ПУП-ИПРЗ на УПИ Х-„за ТП“ и УПИ ХI-

1332, 1387-„за Жс“, кв.77 и процедура по доброволно прилагане на ПУП-ПР за УПИ I-1330, кв.82, 

м.“Кръстова вада и Южен парк IV част“, район „Триадица“. 

Господин Божилов, тъй като сумите са 115, 107 хиляди накратко да кажете какво правим. 

ДИМИТЪР БОЖИЛОВ – кмет на район Триадица: Уважаеми господин председател 

за настоящата точка уреждаме сметки по регулация, като съответно чрез процедура по ЗУТ ние 

придаваме част от общинския имот, а частно юридическо лице придава към нас. 

На практика даваме по-малко отколкото вземаме и по този начин регламентираме един 

цялостен парцел за озеленяване и детска площадка в квартал Кръстова вада, където по принцип 

такива терени нямаме. Няма реално плащане, няма да има извършване на плащане. Това е процедура 

по ЗУТ, прихващане така да се каже като са равни стойностите. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Въпросът ми беше да не трябва да доплатим половин 

милион с този доклад. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване с измененията по становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище 

вх. № СОА23-ВК08-6177/1/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. 

архитект на СО, предлага следните изменения: 

- в  точка I, ред 3 и точка I, т.1, ред 10, вместо: „…УПИ ХI-1332, 1387-за „Жс“…“, да се запише: 

„…УПИ ХI-1383, 2446-за „Жс“…“. 

- в точка I, т.2, ред 16, вместо: „…поземлен имот с проектен идентификатор 

68134.1007.1109…“, да се запише: „…поземлен имот с идентификатор 68134.1007.1109…“. 

- в точка т I, т.2, ред 19, вместо: „…233 439,00 лева…“, да се запише: „…222 770,00 лева…“. 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 
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7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 61 от дневния ред. 

По т. 61 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-7439/1/30.05.23 г. относно 

предложение за откриване на процедура по чл. 36, ал. 1, т. 2 за прекратяване на съсобственост върху 

недвижим имот с идентификатор 68134.1978.391, находящ се ул. „Лешникова гора“, местност: „в.з. 

Габаро-Азмата“, чрез продажба на общинската част, която е в размер на 13.04 % идеални части, с 

вносител: Теодор Петков – кмет на район Витоша. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад,  относно предложение за откриване на процедура 

по чл. 36, ал. 1, т. 2 за прекратяване на съсобственост върху недвижим имот с идентификатор 

68134.1978.391, находящ се ул. „Лешникова гора“, местност: „в.з. Габаро-Азмата“, чрез продажба на 

общинската част, която е в размер на 13.04 % идеални части. Оценката е 443 лева. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 62 от дневния ред. 

По т. 62 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК08-13151/4/30.05.2023 г. относно 

сключване на предварителен договор по реда на чл. 15, ал. 3 и ал. 5 във вр. с чл. 199 от Закона за 

устройство на територията и чл. 35, ал.4, т.2 от Закона за общинската собственост, с вносител: Теодор 

Петков – кмет на район Витоша. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно сключване на предварителен договор по 

реда на чл. 15, ал. 3 и ал. 5 във вр. с чл. 199 от Закона за устройство на територията и чл. 35, ал.4, т.2 

от Закона за общинската собственост 

Имате ли въпроси? Няма. 
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Имаме становище на Д. Барбалов и З. Здравков с изменение. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище 

вх. № СОА22-ВК08-13151/4/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. 

архитект на СО, предлага следните изменения: 

В правните основания на проекта за решение, вместо“ „чл. 15, ал. 3 и 5 от Закона за 

общинската собственост“, да се запише „чл. 15, ал. 3 и 5 от Закона за устройство на територията“. 

В т. 2 от проекта за решение, да се заличи текста: „Разликата в цената на имотите, в размер на 

1751, 28 лв. без ДДС, заявителят Христина Асенова Стефанова, следва да доплати на Столична 

община, преди сключване на предварителен договор.“ като вместо него се запише следния текст: 

„Разликата в цената на имотите в размер на 1751,28 лв. без ДДС следва да бъде заплатена от 

заявителят Христина Асенова Стефанова.“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 63 от дневния ред. 

По т. 63 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6812/1/30.05.23 г. относно 

провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем, за срок от пет години, на 

недвижими имоти - публична общинска собственост, представляващи триетажна сграда с 

идентификатор 68134.1896.710.1 с площ от 442 кв. м. и поземлен имот с идентификатор 

68134.1896.710, с площ от 3067 кв. м., находящи се в гр. София, район ,,Витоша”, кв. „Княжево“, ул. 

„Войводина могила“ №136, с вносител: Теодор Петков – кмет на район Витоша.     

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно провеждане на публично оповестен 

конкурс за отдаване под наем, за срок от пет години, на недвижими имоти - публична общинска 

собственост, представляващи триетажна сграда с идентификатор 68134.1896.710.1 с площ от 442 кв. 

м. и поземлен имот с идентификатор 68134.1896.710, с площ от 3067 кв. м., находящи се в гр. София, 

район ,,Витоша”, кв. „Княжево“, ул. „Войводина могила“ №136. 

ТЕОДОР ПЕТКОВ – кмет на район Витоша: Искам да кажа нещо в допълнение, в 

дебат и до момента договорите, тъй като това е за трети път, наемател ще бъде един и същ, има клауза 

в договора, че след тримесечно предизвестие при нужда на общината може да се прекрати договора 

по всяко време. Това е част от конкурсните условия, които ще бъдат заложени и договора го има. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Имате ли въпроси? Няма.   

Преминаваме към гласуване със становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

В правните основания на проекта за решение, да се добави следния текст: „ чл. 13, ал. 1 и 

ал. 3 от Наредбата за общинската собственост“ 

В т. 1 от проекта за решение, вместо: „…СОФИНВЕСТ“ ЕООД…“ да се запише: „ 

СОФИНВЕСТ ЕАД“.   

Има ли „против“? Няма. 
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Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

изменения: 

На основание становище вх. № СОА23-ВК08-6812/1/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на 

СО, да се отрази следното изменение: 

В правните основания на проекта за решение, да се добави следния текст: „ чл. 13, ал. 1 и ал. 3 

от Наредбата за общинската собственост“ 

В т. 1 от проекта за решение, вместо: „…СОФИНВЕСТ“ ЕООД…“ да се запише: „ 

СОФИНВЕСТ ЕАД“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 64 от дневния ред. 

По т. 64 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА22-ВК08-17636/21/06.06.2023 г. относно 

учредяване на възмездно и безсрочно право на строеж върху недвижим имот-частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор  68134.409.23  с площ 812 .кв. м. , 

съставляващ УПИ ХVІІІ-23 „за ЖС“ , кв. 116, м. „Подуяне-Центъра“ с административен адрес гр. 

София, ул. „Черковна“ № 19, с вносител: Николай Александров – кмет на район Оборище. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, вх.№ СОА22-ВК08-17636/21/06.06.2023 г. 

относно учредяване на възмездно и безсрочно право на строеж върху недвижим имот-частна 

общинска собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор  68134.409.23  с площ 812 .кв. 

м. , съставляващ УПИ ХVІІІ-23 „за ЖС“ , кв. 116, м. „Подуяне-Центъра“ с административен адрес гр. 

София, ул. „Черковна“ № 19. 

По този доклад няма становище за законосъобразност.  

Ще бъде включен за заседанието в четвъртък.  

Въз основа на гореизложеното, се взе следното решение: 

1. Комисията отлага разглеждането на доклад вх. № СОА22-ВК08-17636/21/06.06.23 г. от 

Николай Александров – кмет на район Оборище, за представяне на становище за законосъобразност, 

на основание чл. 68, ал. 3 от Правилника за организацията и дейността на СОС. 

Преминаваме към точка 66 от дневния ред. 

 

По т. 66 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-3531/4/31.05.2023 г. относно 

процедура за прилагане на ПУП за УПИ V – 5, 6, 7, 8 и 9, квартал 45В, местност „Зона В-17“ и 

учредяване право на строеж върху недвижим имот - частна общинска собственост, район „Илинден“, 

ул. „Илийчо П. Илиев“, с вносител: Иван Божилов – кмет на район Илинден. 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура за прилагане на ПУП за УПИ 

V – 5, 6, 7, 8 и 9, квартал 45В, местност „Зона В-17“ и учредяване право на строеж върху недвижим 

имот - частна общинска собственост, район „Илинден“, ул. „Илийчо П. Илиев“ 

По този доклад няма становище за законосъобразност.  

Ще бъде включен за заседанието в четвъртък.  

Въз основа на гореизложеното, се взе следното решение: 

1.Комисията  отлага разглеждането на доклад вх. № СОА23-ВК08-3531/4/31.05.23 г. от Иван 

Божилов – кмет на район Илинден, за представяне на становище за законосъобразност, на основание 

чл. 68, ал. 3 от Правилника за организацията и дейността на СОС. 

Преминаваме към точка 67 от дневния ред. 

По т. 67 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-7619/1/06.06.23 г. относно отдаване 

под наем на части от имоти - публична общинска собственост, за осъществяване на дейности за 

ученическо столово и ученическо бюфетно хранене за срок от 5 /пет/ календарни години, в 

общинските училища на територията на СО – район „Люлин, с вносител: Милко Младенов – кмет на 

район Люлин. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно отдаване под наем на части от имоти - 

публична общинска собственост, за осъществяване на дейности за ученическо столово и ученическо 

бюфетно хранене за срок от 5 /пет/ календарни години, в общинските училища на територията на СО 

– район „Люлин. 

Комисията предлага следното изменение: 

В т. I. от проекта за решение, след текста : „….публично оповестен“ да се добави думата: 

„конкурс“. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение: 

В т. I. от проекта за решение, след текста : „….публично оповестен“ да се добави думата: 

„конкурс“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Пеню Пенев За 

7. Петко Димитров За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков – зам. председател 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 65 от дневния ред. 

По т. 65 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ГР94-234/7/30.05.23 г. относно процедура 

по придобиване от Столична община на реална част от ПИ идентификатор 68134.4082.292, 

собственост на физически лица, попадаща в обхвата на бул. „Йерусалим“, между о.т. 116 – о.т. 117, 
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м. „Младост – 1“ по плана на  гр. София, район „Младост“, с вносител: Стефан Стефанов – кмет на 

район Младост.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура по придобиване от Столична 

община на реална част от ПИ идентификатор 68134.4082.292, собственост на физически лица, 

попадаща в обхвата на бул. „Йерусалим“, между о.т. 116 – о.т. 117, м. „Младост – 1“ по плана на  гр. 

София, район „Младост“ . 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище 

вх. № СОА22-ГР94-234/7/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З.Здравков – гл. архитект 

на СО, предлага следното изменение: 

т. 2 от проекта за решение да придобие следната редакция: 

„Възлага на Кмета на Столична община да издаде заповед и сключи договор за придобиване 

на имота по т. 1“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател и г-н 

Пеню Пенев 

Приема се единодушно. 

Госпожо Тагарева, моля да водите по следващите точки. 

Преминаваме към точка 69 от дневния ред. 

По т. 69 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-МЦ29-156/1/08.06.2023 г. относно 

избиране на ликвидатор на “Медицински център XVI - София” ЕООД - в ликвидация  , ЕИК 

130327659, даване на съгласие за осребряване на имуществото, определяне на метод за нейното 

извършване и предприемане на действия по неговото заличаване от Търговския регистър, с 

вносители: Стефан Марков, Милка Христова и Бойко Димитров – общински съветници 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА:  Доклад, относно избиране на ликвидатор на 

“Медицински център XVI - София” ЕООД - в ликвидация  , ЕИК 130327659, даване на съгласие за 

осребряване на имуществото, определяне на метод за нейното извършване и предприемане на 

действия по неговото заличаване от Търговския регистър. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване с внесено становище от оценителя, с което е удължен срокът 

на валидност на начална тръжна цена, която е в размер на 4 милиона 75 хиляди лева. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател и г-н 

Пеню Пенев 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 70 от дневния ред. 

По т. 70 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-6658/1/08.06.23 г. относно 

финансиране със средства от Специализирания общински приватизационен фонд за реконструкция 

на спортна и детски площадки, кв. „Модерно предградие“, район „Връбница“, Столична община – 

Етап II, с вносители: Стефан Марков – общински съветник и председател на СУСОПФ и Дончо 

Барбалов – зам. кмет на СО и управител на СОПФ  

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА:  Доклад,  относно финансиране със средства от 

Специализирания общински приватизационен фонд за реконструкция на спортна и детски площадки, 

кв. „Модерно предградие“, район „Връбница“, Столична община – Етап I.I 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател и г-н 

Пеню Пенев 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 71 от дневния ред. 

По т. 71 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-ВК08-2264/15/08.06.2023 г. относно 

дофинансиране със средства от Специализирания общински приватизационен фонд за извършване на 
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СМР на къщата, в която е живяла Райна Попгеоргиева, известна като Райна Княгиня, намираща се на 

ул. „Софроний Врачански“ № 119, район „Сердика“, Столична община, с вносители: Стефан Марков 

– общински съветник и председател на СУСОПФ и Дончо Барбалов – зам. кмет на СО и управител 

на СОПФ 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА:  Доклад,  относно дофинансиране със средства от 

Специализирания общински приватизационен фонд за извършване на СМР на къщата, в която е 

живяла Райна Попгеоргиева, известна като Райна Княгиня, намираща се на ул. „Софроний 

Врачански“ № 119, район „Сердика“, Столична община 

Има ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. Председател и г-

н Пеню Пенев 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 72 от дневния ред. 

По т. 72 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК08-9650/8/08.06.23 г. относно корекция 

на допусната очевидна фактическа грешка в Решение № 493, по Протокол № 59 от 07.07.2022 г. на 

Столичен общински съвет за изпълнение на проект по Оперативна програма „Региони в растеж” 2014-

2020 г. по проектно предложение № BG16RFOP001-1.001-0005 „Основен ремонт /реконструкция/ на 

Център за временно настаняване „Св. София“, административна сграда район „Илинден“ и търговски 

обекти“, с вносители: Стефан Марков – общински съветник и председател на СУСОПФ и Дончо 

Барбалов – зам. кмет на СО и управител на СОПФ 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА:  Доклад,  относно корекция на допусната очевидна 

фактическа грешка в Решение № 493, по Протокол № 59 от 07.07.2022 г. на Столичен общински съвет 

за изпълнение на проект по Оперативна програма „Региони в растеж” 2014-2020 г. по проектно 

предложение № BG16RFOP001-1.001-0005 „Основен ремонт /реконструкция/ на Център за временно 

настаняване „Св. София“, административна сграда район „Илинден“ и търговски обекти“ 

Има ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

        Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 



65 
 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Бойко Димитров За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател и г-н 

Пеню Пенев 

Приема се единодушно. 

Господин Марков, заповядайте. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Преминаваме към точка 73 от дневния ред. 

По т. 73 от дневния ред: Информация за постъпила поща: 

 отчети: вх. № СОА23-МЦ29-237/1/12.05.23 г.; вх. № СОА23-МЦ29-283/29.05.23 г.;  вх. 

№ СОА23-ГР94-2686/19.05.23 г.; вх. № СОА23-МЦ29-273/18.05.23 г.; писмо вх. № СОА23-ТД26-

7591/12.05.23 г.; вх. № СОА23-ГР94-2958/0.06.23 г.; вх. № СОА23-ТД26-8683/06.06.23 г.; писмо вх. 

№ СОА23-ВК66-4957/22.05.23 г. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Приемаме информацията за сведение. 

Преминаваме към доп. точка 4 от дневния ред. 

По доп. т. 4 от дневния ред: Писмо вх. № СОА23-ТД26-8981/12.06.23 г. относно покана 

от Румен Гайтански – Юнг, в качеството му на собственик на мажоритарния пакет акции в парк 

„Мария Луиза“ АД,  с вносител: Димитър Шивачев – изп. директор на „Софийски имоти“ ЕАД и 

Полина Витанова – председател на СД на „Софийски имоти“ ЕАД 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Писмо, относно покана от Румен Гайтански – Юнг, в 

качеството му на собственик на мажоритарния пакет акции в парк „Мария Луиза“ АД. 

Заповядайте, господин Шивачев. 

ДИМИТЪР ШИВАЧЕВ: изпълнителен директор на „Софийски имоти“ ЕАД 
Благодаря господин председател, дами и господа общински съветници, през изминалата седмица в 

Деловодството на „Софийски имоти“ постъпи писмо предложение от господин Румен Гайтански-

Юнг в качеството му на едноличен собственик на капитала на дружеството Аква парк „Мария Луиза“ 

ЕАД, което е акционер с 58.04 % в парк „Мария Луиза“ АД, в същото дружество „Софийски имоти“ 

е собственик на 41.96 % от акциите. 

Предложението на господин Гайтански е да се потърси вариант да бъде изкупен неговия 

дял от акциите или да бъде обезщетен с равни по стойност имоти. Тъй като това предложение не е от 

компетентността на Съвета на директорите на „Софийски имоти“ сме го насочили към Столичния 

общински съвет за разглеждане по компетентност. 

Благодаря Ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, запознахме се с писмото. Въпросът е сериозен 

и изисква допълнително обсъждане, личното ми мнение е, че наистина е добре там да реализираме 

това, което всички граждани очакват. Въпросът е на каква цена би се случило това нещо. 

Така че, се надявам да го обсъдим, доколкото знам има работна група и предлагам да 

насочим към работната група това писмо, ако вече не са информирани и в следствие на дискусиите в 

тази работна група, в която има представители на всички политически сили надявам се, да излезем с 

общо решение, защото проблема наистина е важен и  трябва да се търси решение. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания, се взе следното решение: 
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1.Комисията прие единодушно решение,  постъпилото предложение да бъде изпратено по 

компетентност до работната група, създадена със заповед № СОА23-РД91-235/15.05.23 г. на кмета на 

СО. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева- зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Бойко Димитров За 

5. Пеню Пенев За 

6. Петко Димитров За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Иван Таков – зам. председател и г-

жа Екатерина Йорданова 

 

Изпращаме писмото към работната група, която се занимава с този казус. 

Благодаря, че участвахте в заседанието. 

Закривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет. 

Благодаря ви за участието.  Успешна сесия. 

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната 

комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 15.20 часа. 

 

Протоколът е изготвен на 20.06.2023 г. 

 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 

/Главен експерт/ 

 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

      СТЕФАН МАРКОВ 

          20.06.2023 г. 

                                                [дата на подписване] 

Зам. председател на 

 постоянната  комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                         

 

  Д-р ВАНЯ ТАГАРЕВА 

              20.06.2023 г. 

                        [дата на подписване] 

 

Зам. председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

             ИВАН ТАКОВ 

              20.06.2023 г. 

                     [дата на подписване] 


